
Gunalan puas
hati prestasi
pemain skuad
Piala Presiden
Kuala Lumpur: Pengendali sementara Se
langor, K Gunalan berpuas hati dengan
prestasi tiga pemain daripada skuad Piala
Presiden yang diturunkan pada aksi ter
akhir Kumpulan C Piala Malaysia menen
tang Kuala Lumpur di Stadium Majlis Per
bandaran Selayang, kelmarin.
Kelibat tiga pemain terbabit, A Nama

thevan, Muhammad Faizzudin Mohd Abidin
dan K Kannan beijaya membantu The Red
Giants mengikat The Hawks ll sekali gus
layak ke suku akhir saingan berprestij itu
dengan selesa selepas mengumpul 11 ma
ta.

Gunalan yang akan membimbing pasu
kan itu sehingga penghujung musim ini
berkata, beliau yakin dengan kemampuan
yang dimiliki pemain muda itu sekali gus
memberi peluang kepada mereka mem
barisi kesebelasan utama pada perlawanan
terbabit.
"Jadual yang sangat padat membuatkan

saya terpaksa mengambil keputusan untuk
menurunkan pemain simpanan dan pe
main muda kerana kebanyakan tonggak
perlu direhatkan bagi pemulihan kecerga +
san," katanya.

Serf sudah mencukupi

Pada aksi yang dilihat hanya sekadar pe
lengkap jadual itu, Kuala Lumpur men
dahului permainan menerusi jaringan Fah
rul Razi pada minit ke42 sebelum peng
gempur kebangsaan, Ahmad Hazwan Bakri
meledak jaringan penyamaan pada minit
ke68.
Keputusan seri itu bagaimanapun sudah

cukup membolehkan Selangor muncul jua
ra Kumpulan B selepas Kelantan tewas me
ngejut 20 di tangan Pahang dalam satulagi
afcsi yang berlangsung di Stadium Darul
Makmur.
Gunalan mengakui persembahan di ba

bak kedua sekali lagi menyelamatkan ma
ruah pasukan itu selepas bergelut untuk
mencari rentak permainan pada separuh
masa pertama.
"Kami tidak bermain dengan baik pada

separuh masa pertama dan meskipun ber
oleh banyak peluang, namun karni gagal
dalam penguasaan bola.
"Selepas membuat perubahan taktikal de

ngan memasukkan Andik Vermansyah, ba
rulah kami dapat melihat gandingan se
rangan antara Abdul Hadi Yahya dan Ah
mad Hazwan banyak bergerak sekali gus
membolehkan kami mendapat gol penya
maan," katanya.

Headline Gunalan puas hati prestasi pemain skuad Piala Presiden
MediaTitle Berita Harian
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section Sukan Circulation 125,514
Page No 43 Readership 947,000
Language Malay ArticleSize 168 cm²
Journalist N/A AdValue RM 3,050
Frequency Daily PR Value RM 9,150



33 KALI
Selangor memenangi
Piala Malaysia

Headline Gunalan puas hati prestasi pemain skuad Piala Presiden
MediaTitle Berita Harian
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section Sukan Circulation 125,514
Page No 43 Readership 947,000
Language Malay ArticleSize 168 cm²
Journalist N/A AdValue RM 3,050
Frequency Daily PR Value RM 9,150



Mizuno taja Klinik
Pembangunan Sukan MBSA
Shah Alam: Majlis Banda
raya Shah Alam (MBSA)
menerima sejumlah
RM90,000 tajaan daripada
Mizuno Malaysia untuk
pembangunan sukan di
bandar raya ini.
Tajaan terdiri daripada

peralatan sukan seperti
baju dan bola, akan digu
nakan peserta Klinik Pem
bangunan Sukan MBSA.
Timbalan Datuk Bandar,

Shukri Mohamad Hamin,

berkata tajaan Mizuno itu
amat diharapkan untuk
membantu MBSA meran
cakkan lagi pembangunan
sukan di bandar raya ini.
"Klinik Pembangunan Su

kan MBSA ditubuhkan

pada tahun 2007 dan me
nyasarkan' remaja berusia
12 hingga 18 tahun untuk
digilap kemahiran mereka
dalam sukan bola sepak,
bola tampar, futsal, taek
wan do serta ragbi.

"Selepas hampir 10 tahun
klinik berkenaan ditubuh
kan, kini kita sudah mam
pu menghantar atlet untuk
mewaWli Selangor dalam
beberapa kejohanan anta
ranya Sukan Malaysia (SUK
MA)katanya kepada pem
berita selepas Majlis Penye
rahan tajaan oleh Mizuno
Malaysia sempena program
Klinik Pembangunan Su
kan MBSA bersama Mizu
no, di sini, semalam.

[FOTO MOHD ASRI SAIFUDDIN MAMAT /BH]

Shukri (kanan) dan Pengurus Pemasaran Serantau, Mizuno Singapura, Gabriel
Lee pada majlis penyerahan tajaan Mizuno di Shah Alam, semalam.
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Penduduk mohon
masjid baharu
Masjid AlEhsan Seksyen 24 sudah padat

■ MARLIA ZAKARIA

SHAH AL AM  Penduduk Seksyen 24, di sini,
menuntut kerajaan negeri mempertimbangkan
permohonan pembinaan masjid di kawasan yang
dicadangkan.

Nazir Masjid AlEhsan, Badarudin Dawam
berkata, masjid di kawasan tersebut tidak mam
pu lagi menampung keperluan penduduk Islam
yang padat

"Kami mohon supaya masjid baru dapat di
bina atas tapakyang dicadangkan.

"Masjid ni tak dapat tampung kepadatan
penduduk. Bayangkan rumah flat saja ada 8,000
unit, tak termasuk yang tinggal di rumah teres,
pangsapuri dan sebagainya!' katanya.

Menurutnya, tapak cadangan diusulkan sejak
tiga tahun lalu dan hanya menunggu kelulusan
dari kerajaan negeri dan pihak berkuasa Jabatan
Agama Lslam Selangor (Jais).

"Tanahtusebenamyadiperuntukkankepada
Persatuan Himpunan Anak Yatim Shah Alam
dan mereka akan bina kompleks anak yatim di
atas tanah berkduasan 6 hektar tersebut

' Apabila dapat tahu pihak kami sedang cari
tapak untuk bina masjid, mereka tawarkan se
bahagian tanah bagi tujuan tersebut untuk ke

gunaan bersamar katanya selepas selesai so
latjumaat yang turut disertai Menteri Besar
Seiangor, Datuk Serf Mohamed Azmin Ali

Sementara itu, Mohamed Azmin ketika di
temui berkata, kerajaan negeri tidak menolak
keperiuan untuk membina masjid baharu di ka
wasan tersebut.

Menurutnya, kerajaan negeri akan melihat
keperiuan dari segi dana dan peruntukan kepada
Jais bagi pembinaan masjid baharu di atas tapak
yang sudah dikenal pasti.

"Memang ada keperiuan untuk bina sebuah
masjidbaru bagi tampungkepadatan penduduk
Islam di Seksyen 24 khususnya.

"Kerajaan negeri akan lihat bantuan dari segi
dana dan peruntukan diperlukanj' katanya.

Katanya, kerajaan negeri juga sedang meng
kaji bagaimana untuk mempertingkatkan pem
binaan dan menaiktarafkan masjid dan suraa

"Barubarunisayaadakanpertemuandengan
pegawai kewangan negeri dan unit perancangan
ekonomi untukmelihatbagaimanapembangun
an negeri Selangor dapat ditingkatkan.

"Ia demi kepentingan umat Islam termasuk
bina masjid baru dan naik taraf semua masjid dan
surau sedia ada supaya dapat diimarahkan, bukan
tertumpu di kawasan ini saja!' katanya.

Azmin (tengah) bergambar bersama ahli jawatankuasa Masjid AlEhsan, selepas selesai solat
Jumaat semalam.
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Cadang leWaika^aT
selia KPKT

PERSATUAN Peniaga Food
Truck Selangor mencadangkan
supaya pemberian lesen untuk
perniagaan food truck di seluruh
negara, diuruskan Kementerian
Kesejahteraan Bandar,
Perumahan dan Kerajaan
Tempatan (KPKT).

Pengerusinya, Datuk
Zaini Taha berkata, ia bagi
memudahkan urusan semua
pihak terutama peniaga kerana
perniagaan itu sentiasa bergerak
dan tidak tertumpu kepada satu
kawasan, yang melibatkan pihak
berkuasa tempatan (PBT) yang
berbeza.

"Pada masa sekarang, urusan
lesen perniagaan untuk food
truck ini dikendalikan PBT. Ia
akan menjadi isu apabila peniaga
food truck ini berniaga ke
kawasan Iain, yang melibatkan
PBT lain, kerana perbezaan dari
segi syarat dan sebagainya.

"Saya sudah berbincang
dengan Menteri KPKT, Tan Sri
Noh Omar sebelum ini dan akan
membentangkan perkara ini
nanti," katanya.

Zaini berkata, sehingga
kini, lesen khas untuk food
truck belum dikeluarkan oleh
manamana PBT di seluruh
negara, memandangkan konsep
perniagaan ini masih baharu di
Malaysia.

Bagaimanapun, katanya,
garis panduan berhubung
perniagaan itu sudah dihantar

kepada pihak berkaitan untuk
diteliti.

"Saya antara individu yang
terlibat untuk menghasilkan
garis panduan ini bersama
Dewan Bandaraya Kuala
Lumpur (DBKL) dan Majlis
Bandaraya Shah Alam (MBSA),
selain penglibatan beberapa
agensi seperti Jabatan Bomba
dan Penyelamat serta Jabatan
Pengangkutan Jalan (|PJ).

"Namun, proses ini akan
mengambil masa yang lama
kerana ia melibatkan banyak
agensi dan berkait dengan soal
keselamatan. Saya difahamkan,
DBKL kini dalam peringkat akhir,
sebelum mengeluarkan lesen
tersebut," katanya.

Dari segi lokasi, Zaini
berkata, PBT akan menentukan
lokasi bersesuaian, yang
menjadi tumpuan ramai untuk
perniagaan food truck.

"Contohnya di Shah Alam,
antara yang dicadangkan adalah
kawasan padang berhampiran
Masjid Sultan Salahudin Abdul
Aziz Shah.

"Jadi nanti bila ada lokasi
yang sudah ditetapkan, peniaga
food truck hanya dibenarkan,
tidak boleh lagi berniaga di tepi
tepi jalan," katanya.

Sehingga kini, Persatuan
Peniaga Food Truck Selangor
mempunyai hampir 200 ahli,
yang menjual pelbagai jenis
makanan

t
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Balai bomba siap tahun depan
Perkhidmatan menyelamat dapat ditambah baik, penduduk suarakan kelegaan
TELOK PANGLIMA
GARANG  Projek pembina
an balai bomba dua tingkat di
Telok Panglima Garang, bakal
siap selewatlewatnya Januari
tahun depaa

Ketua Balai Bomba Dan
Penyelamat Banting, Mohd
Jaslizad Jalil berkata, per
khidmatan sebuah lagi ba
lai bomba di daerah ini akan
meningkatkan perkhidmatan
menyelamat sekiranya berlaku
kecemasan atau bencana.

Menurutnya, projek ber
hampiran Plaza Tol Telok
Panama Garang itu mula di
bina Mac tahun lalu.

"Kita harap ia ber
operasi sebaik dapat kelulus
an CCC (Perakuan Siap dan
Pematuhan) daripada MDKL
(Majlis Daerah Kuala Langat)
dalam iangkaan selepas dua

bulantarikhsiap.
"Saya difahamkan ke

mudahan yang dibina ter
masuk ruang jentera, ruang
pejabat, menara kawad, 'trai

ning pool' dan gelanggang bola
keranjang!' katanya.

Beliau berkata, kewujud
an sebuah lagi balai bomba di
Kuala Langat mampu mem
berikan 'respon time' yang
lebih cepat khususnya di ka
wasan perindustrian di Telok
Panglima Garang, Bandar
Saujana Putra dan lokasi
berhampiran.

"Memang tak dinafikan se
belum ini pelbagai pihak mem
beri respons negatif mengenai
masa yang diambil bomba un
tuk ke lokasi kejadiaa

"Pelbagai usahadijalankan,
termasuk menambah sebuah

lagi balai bomba;' katanya.
Sementara itu, Pengerusi

Jawatankuasa Perwakilan
Penduduk (JPP) Zon 5 Telok
Panglima Garang, Abdul
Razak Abdul Latiff berkata,
pembinaan tersebut per
kembangan yang baik untuk
operasi menyelamat.

"Sebelum ini, adabeberapa
kes kebakaran dan kemalangan
di kawasan pertengahan anta
ra Wang dan Banting gagal di
selamatkan atas faktor jarak.

"Penduduk terutama di ka
wasan Telok Panglima Garang
harap, operasi menyelamat da
pat dilakukan lebih cepat bagi
mengelakkan kejadian tragis,"
katanya.

Bagi penduduk, Zainol
Kamarul, 40, berkata, dia me
mang mengharapkan pem

binaan sebuah balai bomba
baharuyangdilengkapi pelba
gai kemudahan menyelamat di
kawasan itu.

Menurutnya, pelbagai
kejadian melibatkan musibah
atau kemalangan memeriukan
perkhidmatan bomba.

"Kemudaha dan sis
tem peralatan yang canggih
akan melancarkan lagi tugas
bomba.

"Penduduk sekitar pun
mesti lega bila kemudahan
baru itu dapat dimanfaatkan,"
katanya.

Sebelum ini, SimrHarian
melaporkan beberapa aduan
masyarakat mengenai ke
perluan untuk mewujudkan
sebuah lagi balai bomba di
Kuala Langat
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Sebuah balai bomba dua tingkat sedang dibina di Teiok Panglima Garang.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Jabatan Bomba Dan Penyelamat (Jabatan Bomba Dan Penyelamat) 12 0 RM 0
LBS Bina Group Berhad (Bandar Saujana Putra) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Penduduk minta MPK baik pulih longkang
KLANG  Penduduk di Jalan
Kempas,TamanMeru l.Meru
meminta Majlis Perbandaran
Klang (MPK) membaik pu
lih longkang di belakang pe
rumahanituyangpecahakibat
lori yang keluar masuk meng
ambilsampah.

Setiausaha Persatuan

Penduduk, Suraya Jurami ber
kata, kerosakan pada struktur
longkang menyebabkan air ti
dak dapat mengalir sempurna.

"Akibatnya air bertakung
sekali gus menimbulkan
bau kurang senang kepada
penduduk.

"Pada masa sama pen
duduk terpaksa bertindak ber
sihkan sendiri longkang ber
kenaan hampir saban hari,"
dakwanya kepada SimrHarian
semalam.

Beberapa masalah lain tu
rut menghantui penduduk di
taman berkenaan termasuk

masalah dahan pokok yang
menghalang tiang lampu se
lain menebang pokok kelapa
dan naik taraf kemudahan di
taman permainan kananka
nakyangrosak teruk.

Dia mendakwa, aduan
tersebut telah dihantar kepada
MPK pada 2013, namun pe
tugas majlis hanya mencantas
pokok di kawasan taman per
mainan selain membina bong
gol di laluan hadapan rumah
penduduk.

Sementara itu, penduduk,
Zailani Mohd Salim, 76, ber
kata, penduduk mahu pokok
kelapayangdipercayaiditanam
penduduk di situ ditebang ke
rana khuatir akan menjejas
kan keselamatan penduduk
dan anakanak yang beriadah
di taman permainan yang di
gelar Taman Cergas.

"Pokok tu makin con
dong, bilabila masa sahaja

akanrebah.
"Kami juga minta dahan

pokok di sekitar Taman Cergas
dicantas kerana sebahagi
annya telah melindungi tiang
lampu sekali gus menyebab
kan kawasan taman agakgelap
khususnya pada waktu malam"
katanya.

Justeru, ahli jawatankuasa
persatuan penduduk, Haslinda
Mahmud meminta ahli majlis
turun padang dan mengamibil
langkah sepatutnya demi ke
sejahteraan penduduk.

"Masalah ini sudah ber
larutan sekian lama, ia men
jadi beban buat penduduk di
sini," katanya.

Sementara itu, ahli majlis
kawasan berkenaan, Datuk K
Deepakaran ketika dihubungi
berkata, pihaknya memerlukan
sedikit masa bagi meneliti adu
an berkenaan sebelum meng
ambil langkah sewajarnya.

Suraya menunjukkan empat aduan
yang pernah dikemukakan kepada
MPK pada tahun 2013 lalu.

Penduduk melihat keadaan longkang yang pecah di
belakang perumahan berkenaan.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
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Pengusaha sukar dapat lesen
KESUKARAN mendapatkan
lesen khas untuk perniagaan
tempat dan ruang niaga di
sesetengah kawasan menjadi
cabaran utama dihadapi
pengusaha food truck da
negaraini.

Pengasas bersama food
truck Padangs On Wheels,
Sukinah Zulkifli berkata,
kebanyakan perniagaan yang
baru beroperasi itu, masih
di bawah kapasiti penjaja,
memandangkan sesetengah
pihak berkuasa tempatan
(PBT) tidak mempunyai atau
dalam proses mewujudkan
lesen khas bagi food truck

"Konsep penjaja tidak
food

pihak

bagi raemudahkan operasi
perniagaan.

"Dari segi lokasi, tiada
tempat khusus disediakan
untuk perniagaan ini. Jika ada
disediakan, sayangnya kawasan
itu bukan lokasi tumpuan ramai,
menyebabkan orang tidak tahu
tempat itu dan kewujudan kami,"
katanya.

Sukinah menyarankan
supaya pihak terlibat menggazet
tempat khas sebagai
lokasi pengusaha food
truck beroperasi. 

"Mungkin boleh buat
tapak niaga food truck
di tapak pasar tani,
pada hari biasa, iaitu

tanah lapang," katanya.
Mengulas mengenai

perniagaannya, Sukinah
berkata, food truck Padangs
On Wheels mula beroperasi
sejak tiga bulan lalu, dengan
tiga buah trak makanan,
bergerak di sekitar Shah Alam.

"Sebelum ini, kami
mempunyai sebuah restoran
di Seksyen 13, Shah Alam.
Kami kemudian
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Federal Agricultural Marketing Authority  (Federal Agricultural 1 0 RM 0
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Ruang niaga ter
MEMULAKAN perniagaan food truck
menerusi jenama The Kopi Boy, sejak
Julai lalu, Pengurus The Kopi Ventures,
Muhammad Faliq Johari melihat perlunya
penambahbaikan dari segi lokasi untuk
peniaga sepertinya beroperasi.

Beliau berkata, ruang niaga untuk
food truck terhad memandangkan
perniagaan konsep itu masih baharu di
negara ini.

"Biasanya, kami peniaga mencari
sendiri lokasi untuk berniaga. Walaupun
sesetengah pihak berkuasa tempatan
{PBT) di kawasan tertentu ada
menyediakan ruang, tetapi ia amat terhad
dan ada kalanya, tempatnya tidak sesuai
kerana bukan tempat tumpuan ramai.

"Jika berniaga di kawasan yang
salah atau tanpa kebenaran, kami
berdepan dengan tindakan kompaun
PBT. Bagaimanapun, sebagai usahawan,
ia tidak mematahkan semangat saya
meneruskan perniagaan, sebaliknya
ia membuktikan komitmen kami
yang serius berniaga," katanya yang
mengusahakan perniagaan itu bersama

adiknya, Muhammad Usman Johari.
Justeru, Muhammad Faliq

menyarankan supaya PBT menyediakan
ruang dan lokasi bersesuaian, yang
rnencukupi untuk peniaga food truck
beroperasi.

Menurutnya, sejak sebulan lalu, food
truck The Kopi Boy banyak bergerak
di kawasan tumpuan ramai seperti
perumahan, sekolah, taman dan sekolah,
di sekitar Lembah Klang, pada setiap
hari.

"Kami memulakan perniagaan ini
selepas melihat fenomena food truck
pada masa ini. Tambahan pula, konsep
perniagaan food truck yang boleh ke
manama na, membuatkan kami tertarik.

"Sebelum ini, The Kopi Boy membuka
gerai di Kelana (aya dan Shah Alam,
serta mempunyai kafe di Lutong, Miri,
Sarawak.

"|adi dari segi pelanggan, kami tiada
masalah kerana sudah ada pengikut
sendiri," katanya.

Muhammad Faliq berkata, walaupun
baharu sahaja memulakan perniagaan

food truck. The Kopi Boy sudah menerima
tempahan untuk majlis perkahwinan dan
rumah terbuka, pada Aidilfltri lalu.

"Kami datang ke lokasi majlis itu
dengan food truck dan menghidangkan
kopi mengikut tempahan pelanggan.

"[ika hari biasa, kami jual kopi pada
harga RM5 secawan, tetapi untuk majlis
seperti ini, kami ikut bajet pelanggan.

"Kalau mereka hendak kopi berharga
RM3 secawan, kami akan sediakan
mengikut tempahan mereka," katanya.
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Isu projek hospital selesai
Kerja pembinaan hospital baharu itu akan dimulakan tahun ini
TANJONG KARANG 
Kajian kesesuaian tanah yang
menelanbelanjatambahandan
isu teknikal melibatkan kon
traktor yang dilantik menjadi
punca kelewatan pelaksana
an kerja pembinaan hospital
baharu yang dirancang dibina
diSungaiTerap.

Bagaimanapun Ahli
Parlimen Tanjong Karang,
Datuk Seri Noh Omar me
negaskan, isu tersebut berjaya
diselesaikan dan kerja pem
binaan hospital itu diyakini
akan dilaksanakan tahun ini.

"Sebelum ini, kerja awalan
terganggu sebab tapak projek
adalah tanah gambut dan di
khuatiri berlaku mendapan.
Jadi, kerja kena teliti supaya ti
dak mengundang masalah se
lepas projek siap nanti

"Lagipun kontraktor su
dah dilantik cuma timbul isu
teknikaL Tapisayayakin, pem
binaan hospital itu akan dibina
tahun ini kerana semuanya ter
masuk bajet sudah ada? kata
nya kepada Sinar Hariaa

Noh yang juga Menteri

Kesejahteraan Bandar,
Perumahan dan Kerajaan
Tempatan, turut kesal apabi
la dakwaan segelintir pem
bangkang terus mengeliru
kan rakyat dan menjejaskan
imej BN.

Beliau berkata, ia perjuang
annya sejak PRU13 dan bukan
janji 13 tahun lepas sepertiyang
didakwa Adun Sekinchan, Ng
Suee Lim dalam laman sosial
Facebooknya.

"Saya sendiri yang bawa
permohonan ini dan me
rayu dalam kabinet supa
ya hospital baru dibina di
Parlimen Tanjong Karang.
Alhamdulillah, dalam Bajet
2014 perdana menteri me
luluskan peruntukan.

"Sebelum ini, tiada seorang
pun pembangkangjumpa saya
perjuangkan isu hospital itu.
Sekarang mereka kononnya
hero nak tarik perhatian rak
yat bila isu projek ini lewat,"
katanya.

Sebelum ini, kerja pe

nebangan pokok dilaksanakan
bagi membersihkan kawasan
seluas 16.1 hektar di Kampung
Sungai Terap dan projek de
ngan peruntukan baru

Kementerian meluluskan
peruntukan hampir RM300
juta termasuk kos pembina
an bernilai lebih RM250 juta
itu bakal menempatkan lapan
doktor pakar dankemudahan
kapasiti 150 katil pesakit
Kementerian juga

memperuntukkan RM6.5 juta
untuk bina Klinik Kesihatan

Tanjong Karang yang baharu
bagi menampung keperluan
kesihatan yang meningkat.

Tapak projek pembinaan hospital yang baharu dirancang di Sungai Terap.

Headline Isu projek hospital selesai
MediaTitle Sinar Harian
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 42 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 277 cm²
Journalist N/A AdValue RM 4,725
Frequency Daily PR Value RM 14,175



GIST(ENGLISH)

N/A



MBSA kenal pasti lokasi sesuai
MAJLIS Bandaraya Shah Alam (MBSA)
sudah mengenal pasti beberapa
lokasi strategik untuk menempatkan
perniagaan secara food truck, di
sekitar bandar raya itu.

Ketua Bahagian Korporat
dan Perhubungan Awamnya,
Shahrin Ahmad berkata, MBSA
bagaimanapun masih menunggu
garis panduan operasi food truck,
yang difahamkan akan dikeiuarkan
Kerajaan Selangor, dalam tempoh
terdekat ini.

"MBSA memahami

perniagaan food truck kini
menjadi trend dan mendapat
sambutan dari orang ramai.

"Kami juga sudah
bersedia untuk
melaksanakan perkara
ini," katanya yang enggan
mendedahkan lokasi
sebenar penempatan
peniaga food truck.

Menurutnya,
peniaga food truck
yang berhasrat untuk
beroperasi di Shah
Alam, kelak diminta
"untuk mematuhi syarat
dan kriteria ditetapkan
MBSA. 

"Yang penting, MBSA
akan melihat dari sudut
kebersihan, kesesuaian
lokasi, keterampilan
pengendali makanan
tersebut, selain aspekaspek
lain yang berkaitan, sebelum
perniagaan jenis food truck
ini dibenarkan beroperasi,"
katanya.

Headline MBSA kenal pasti lokasi sesuai
MediaTitle Sinar Harian
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Bisnes Circulation 279,000
Page No 2 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 156 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,661
Frequency Daily PR Value RM 7,983



Kempen
bahaya denggi
PAYAJARAS:
Jawatankuasa Keraajuan
Kampung (JKK) Kampung
Kubu Gajah dengan
kerjasama Pejabat
Kesihatan Daerah Petaling
serta Jabatan Kesihatan
Persekitaran Majlis
Bandaraya Shah Alam
menganjurkan kempen
kesedaran bahaya denggi.

Program bertempat
Jamiul Ehsan Kampung
Kubu Gajah itu mendapat
sambutan kirakira 300
orang penduduk setempat.

Ketua Kampung Kubu
Gajah, Mohamad Safiei
Said berkata program itu
dianjurkan bagi memberi
kesedaran kepada
orang ramai mengenai
kepentingan menjaga
kebersihan dan cara

mengelakkan pembiakan
nyamuk aedes.

"Wakil daripada
Jabatan Kesihatan
Persekitaran MBSA turut

menyampaikan taklimat
kepada penduduk
tentang kaedahkaedah
menjaga rumah daripada
pembiakan nyamuk aedes,

"Selain itu kita turut
mengedarkan risalah
risalah penerangan untuk
bacaan penduduk,"
katanya ketika dihubungi
Merahkuning.

Turut hadir pada aktiviti
itu Ahli Dewan Undangan
Negeri (ADUN) Paya Jaras,
Mohd Khairuddin Othman,
ahli parlimen Subang,
R.Sivarasa dan Ahli Majlis
Perwakilan Penduduk
Zon 23 MBSA, Harri

Mohammad Hassan.
Menurut Mohamad

Safiei, selepas sesi taklimat
penduduk turut bergotong
royong di rumah masing
masing bagi memastikan
kebersihan kawasan
kampung terjaga.

Program mendapat
sambutan dari penduduk
kg Kubu Gajah dengan
kehadiran dari pelajar
sekolah dan NGO.

Turut hadir, Ahli
Parlimen Subang,
Sivarasah Rasiah;
Adun Paya Jaras, Mohd
Khairuddin Othman;
Adun Jerantut; Penghulu
Mukim; Ahli Majlis MPP23
dan ketua kampung MBSA
memberi penerangan
pencegahan denggi.

Sukarelawan, NGO, Wakil rakyat, ketua kampung bersamasama berganding bahu menjalankan
kempen membasmi denggi.

Adun Paya Jaras, Mohd Khairuddin Othman bersamasama kanakkanak yang turut serta
dalam kempen membasmi denggi.
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Kampung Pandan bakal
menjadi' Perangkap Maut'
OlehSAIDAH HAIRAN

PANDAN: Kampung Pandan
akan terus menjadi perangkap
maut sekiranya Majlis
Perbandaraan Ampang
Jaya (MPAJ) tidak bertindak
tegas terhadap pendatang
asing yang membina rumah
kediaman tanpa izin.

Pengerusi Jawatankuasa
Tetap Perumahan, Pengurusan
Bangunan dan Kehidupan
Bandar, Dato' Iskandar Abdul
Samad menegaskan, ia
berikutan kejadian kebakaran
yang berlaku tiga kali sejak
bulan Ramadan yang lalu.

Sehubungan itu, beliau .
akan mengadakan mesyuarat
khas bagi membincangkan
punca kebakaran yang sering
berlaku di kampung Pandan
sejak akhirakhir ini.

katanya, mesyuarat khas
pada hari Isnin itu melibatkan
pihak Majlis Perbandaraan
Ampang Jaya (MPAJ); Bomba
dan Tenaga Nasional (TNB)
untuk mendapatkan maklum
balas tentang punca kebakaran

tersebut.
Menurut beliau, kebakaran

yang berlaku di Lorong C 10,18
Ogos lalu, Kampung Pandan
bukan kali pertama tetapi telah
berlaku tiga kali sejak bulan
Ramadan.

Katanya, sebelum itu
terdapat banyak laporan
daripada penduduk dan

Ketua Kampung tentang
penambahan rumah tanpa
kelulusan daripada pihak
MPAJ.

"Banyak rumahrumah
telah dijadikan rumah
sewa untuk warga asing
yang menempatkan ramai
keluarga," katanya.

Beliau yang juga
Adun Chempaka berkata,
pada kebakaran di bulan
Ramadan lalu, terdapat
lapan tong gas di salah
sebuah rumah yang
terbakar.

"Ini bermakna terdapat
lapan keluarga yang tinggal

di situ, tegasnya.
Menurut beliau, sebelum

itu beberapa tahun lepas
ketika berlaku kebakaran
terdapat berbelasbelas tong
gas ditemui di sebuah rumah
yang di huni warga asing.

Katanya, sambungan
elektrik yang tidak menurut
piawaian dipercayai menjadi
punca kebakaran kerana
sambungan elektrik pada
rumah tersebut untuk
kegunaan kediaman.

"Terdapat kediaman yang
telah digunakan untuk tujuan
lain atau bilangan penghuni
yang telah bertambah
berlipat ganda," katanya.

Beliau menerima
laporan daripada penduduk
yang pernah melaporkan
kepada pihak MPAJ tentang
penambahan rumah tanpa
izin dan kedaikedai 'haram'
yang dimonopoli warga asing,
tetapi aduanaduan tersebut
tidak diambil tindakan

segera.
"Pemilik rumahrumah

yang dibina menurut
undangundang akan
menjadi mangsa akibat
segelintir yang hanya
mementingkan diri sendiri,"
tegasnya.

Tambah beliau, masalah
itu telah berlarutan sejak
zaman BN dan ia akan

mengambil masa untuk
menyelesaikannya dan
memerlukan kerjasama

penduduk.
Sementara itu, Ketua

Kampung Kampung Pandan
Dalam, Abu Hanifah
Abdul Rahman sering
membangkitkan isu yang
sama dalam beberapa
mesyuarat 'Local Agenda,
Bandar Bersih dan Selamat'
sebelum ini bersama beberapa
agensi kerajaan termasuk
MPAJ, AADK, Polis, Jabatan
Kesihatan, Imigresen dan
lainlain, tetapi isu yang sama
masih tiada penyelesaian.

Dato' Iskandar turun di tempat kebakaran bagi memastikan keselamatan penghuni rumah yang
terlibat dengan kebakaran. Turut serta Ketua Kampung Pandan, Abu Hanafiah Abd Rahman.
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Sebagai Pesuruhjaya dan Adun Chempaka, Dato' Iskandar
bukan sahaja turun padang tapi turut membantu
memadamkan api.
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Developer promises
wider roads in Sec 17
Road upgrading to be done once development project is ready

BRENDA CH'NG

THERE will soon be wider lanes
and new road access to help
reduce traffic congestion in
Section 17, Petaling Jaya, once the
mixeddevelopment project along
Jalan 17/29 is completed.
Named Biji Living, the 0.8ha

freehold project which is bordered
by Jalan 17/44, Jalan 17/27, Jalan
17/38 and Jalan 17/29, is scheduled
for completion either end of 2017
or early 2018.
The developer, Kampung Manis

Realty Sdn Bhd which is part of
the Conlay Group of Companies,
will be upgrading the roads in line
with their project development.
"We will be building a road

access from Sprint Highway to
Jalan 17/38, direct to the entrance
of the upper level parking area to
make it easier for visitors to the
area.

"They do not have to drive
around the area to look for a park
ing spot and this will also reduce
traffic congestion there," said
Conlay's director Lim Lian Chee.
In addition, traffic around the

square will also be changed to
oneway to ease traffic and allow
for wider lanes.
"We have submitted plans to the

Petaling Jaya City Council (MBPJ)
to see if we can cover the mon
soon drains nearby for road wid
ening purposes.
"Discussions are still ongoing

and it is still subject to MBPJ's

Lim (Left) and Ho standing next to a scale model of the Biji Living development.

approved," he said.
Recently, there have been

numerous complaints from resi
dents and hawkers in the area
about the worsening traffic con
gestion; in which motorists have
been seen stuck in for almost 20
minutes at times.
This congestion has also caused

a drop in business for the 128
morning and 27 night market
traders who are temporarily trad
ing on the street along Jalan 17/29,
until the new market complex is
completed.
The new market complex will

be built beside the mixeddevelop
ment highrise project on the land
where the old Sentosa cinema
used to be.
Once it is completed, the market

complex will be handed over to
MBPJ to handle and operate.

"We are working with MBPJ to
build the new market, it is not
actually part of our mixeddevel
opment project," said Lim.
He added that the piece of land

where their development is locat
ed used to be a very popular
hangout for youths; especially for
Universiti Malaya students in the
early 1990s, who used to frequent
the cinema and hawker food stalls
there.

"I used to go to the cinema regu
larly when I was a university stu
dent until it was burnt down.
"It was sad because the cinema

and food in the area were popular
with university students," he said.
Lim added that he still goes

back there occasionally for the
food. While most of the hawkers
there are already secondgenera
tion traders, there are still a few

firstgeneration traders operating
at the place.
"We understand the special

attachment some people have
with this place; that is why we
want to revive the place by rede
veloping this area," said Conlay
Land Sdn Bhd senior property
development manager Erwin Ho.
He added that this new develop

ment comprising two tower blocks
with 425 units would blend in well
with the houses in the neighbour
hood which were built in the late
1960s.

A survey done by the developer
showed that most residents in
Section 17 and the neighbouring
area are open to the idea of buy
ing a new unit near their homes.
"This survey is reflected on our

registration bookings where most
of them are bought by locals in the
area," said Ho.
Residents will also get a new

community mall which will take
up two floors below the service
apartments.
When the development is com

pleted, Conlay will be working
with MBPJ to add more street
parking bays once the roads
around the development are
turned into one way lanes.
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PAYMENT COUNTER
The Ampangjaya Municipal
Council is opening assessment
counters until Aug 31 at the
Ampang Point Shopping Complex
(next to the Balalaca Shoe shop)
and Aeon Big Ampang (next to the
information counter) from 6pm to
9pm (weekdays) and noon to 9pm
(weekdays). For details, call
034296 8004.
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Jalan Harapan link to Sprint
highway ready by December
THE longawaited Jalan Harapan
link in Petaling Jaya will finally
be completed by December this
year.
The road project to connect Jalan

Damansara to the Sprint Highway,
which after numerous setbacks
finally began at the end of 2013, is
now about 86% completed and is
moving according to schedule.
Previously, the project had been

stalled several times due to other
development projects in the area
and the sewerage upgrading
works.
There have also been problems

with the various utility companies
which were required to relocate
their cables and pipes to make way

completed, the road will be opened
to the public.
The third phase, which covers

widening of the roads, will com
mence next year.
Measuring 1.3km long, the com

pletion of phase two also involves
the widening of drains along Jalan
Harapan, which was one of the
concerns highlighted by residents
in Section 19.

Due to the frequent floods in the
area, residents had previously
requested for drains to be upgrad
ed to prevent flooding.
According to MBPJ, drain

upgrades to the maximum width
and depth and will be monitored
once the road is opened to the pub
lic.

Once in operation, this
threelane dualcarriage link is
aimed at easing traffic flow for
motorists coming from Jalan
Universiti, Section 17, Section 20
and SS2.
"Motorists do not have to go

through the Lebuhraya Damansara
Puchong (LDP) or Federal Highway

Ongoing work jit the last stretch of Jalan Harapan. This road is scheduled to be
opened to the public by December this year.

for the project.
"Road works by the Petaling Jaya

City Council (MBPJ) are almost
completed and the remaining 14%
work left is to be done by the utility
companies," said MBPJ councillor
Jamaliah Jamaludin.
She added that this RM15mil

project is carried out in three phas
es, and once the second phase is

as they can use this link instead.
"Traffic will be much smoother

once this link is in operation as it
would help reduce congestion in
the city," said Damansara Utama
assemblyman Yeo Bee Yin.
Yeo lauded MBPJ for implement

ing the Improvement Service Fund
(ISF) on all property developers in

the city which required developers
to pay a fee for infrastructure
development purposes.
The amount each developer has

to pay per project varies according
to the project type and size.
"MBPJ used the money collected

under ISF to fund this Jalan
Harapan road project," she said.
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士拉央花園盂蘭勝會

撥1萬捐教育慈善
(士拉央2 1日

讯）士拉央花园盂兰胜

会日前举办庆赞中元平

安晚宴�并拨出1万令

宵捐献予华教及慈善用

途。'

大会主席黄镜明

致词时说，士拉央花园

其实只拥有43年的历

史，但盂兰胜会的庆典

4年已进人第39届。他

抟出：盂兰胜会其实是

-个感恩的季节，旨在

眵醒世人应该对父母的

撼恩及对长辈的尊敬。

晚宴出席者包括

士拉央国会议员梁自

坚、雪州行政议员再

迪、市议员蔡伟杰、拿

督林春生、侨民华小董

事长赖庆源、士拉央华

小董事财政拿督陈^烈

及雪隆慈航公德会主席

颜亚烈等。

雪州行政议员再

迪致词时说，我国当年

是由三'大民族争取国家

的独立，因此各族应该

以开明、包容、尊重及

团结的精神来看待不同

的宗教信仰和文化，国

家才能进步和强大。他

宣布捐献1000令吉给大

会。

梁自坚致词时

说，我国目前面对严重

▲士拉央华小财政陈鸿烈（右四）颁赠奖状给黄镜明。后左起为

陈百增、再迪及梁自坚；右起为吴令安、苏阿堡及陈才发见证。

的贪污腐败问题，人民应该参

与拯救国家。他也说，雪州政

府从2008年开始便每年给予非

回教宗教团体制度化的拨款，

每年从400万令吉增加至600万

令吉，同时也批准更多庙宇组

织的土地。他宣布拨款2000令

吉予大会。

配合盂兰胜会的举行，士

拉央花园盂兰胜会也拨出1万令

吉献捐给士拉央华小、侨民华

小、增江圣教会及甲洞美佳花

园残障中心，其中士拉央华小

及侨民华小各获得3000令吉，

增江圣教会及甲洞美佳花园残

障中心，各获得2000令吉》

大会也举行移交捐款支票

及福品招标仪式，全体理事也

向来宾敬酒，后由工委会主席

苏阿堡致谢词。
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▲武吉柏迈花园居居民拉_幅，反对兴建一座42层楼高的商业公寓综合大楼，

前排右六起为刘博文及郑佑良。

(安邦21日讯）素有"小云顶"之称的武吉柏迈花园山坡下，

将兴建一座42层楼共256个单位的商业公寓综合大楼，引起当地居

民的反对，担心将加剧土崩问题。

刘博文：收集签名呈市会

民政党全国公共服务与投诉部副主任刘博文今早召开新闻发

布会表示，武吉柏迈花园的人口已相当密集，有许多的公寓、组屋

在山坡上，但只有一个主要道路为出人口，即武吉柏迈路（Jalan

Bukit Permai) °

他指出，新发展计划是在武吉柏迈花园山坡下，居民皆认为该

处不适合兴建高楼，而该计划已于去年9月19日获得批准及动工，

并预计在2018年12月18日完工。

他呼吁州政府及地方政府关注人民的安全问题，他将收集当地

居民的签名呈交给安邦再也市议会，并将于下星期致函市议会，要

求召开听证会"�,

水僅
雲民

？擔

尥心
坡4^1
下加
將111
建雙
A 土

樓崩 土崩黑区高风险斜坡

他表示，武吉柏迈是莲花苑州选区内发生最多土崩事件地方，

也是市议会圈定的土崩黑区，是高风险的斜坡。早前曾发生一辆摩

哆路经上山路段，因闪避车辆而导致后座乘客被抛下山坡的死亡意外》

"为此，市议会也在当时以州政府拨款300万进行了修复工作，伹在工程开始

打桩后，就将导致之前的修复工作化为乌有，浪费了之前的工作。"

他说，他早前听说是要兴建60层楼，但经过居民的反对后才改为42层楼》同

时，有居民声称早前在地方蓝图上，该处是兴建休闲公园》

《大都会》社区报记者尝试联络工程围墙上所展示的发展商联络号码，惟

却无法联络上。
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Nt/地居民代表兼反

=对行动主席郑佑

良表示，该斜坡在上个月

下大雨时曾发生沙石坍塌

事故，而武吉柏迈路是居

民上下山的唯一道路，因

此不应在该处兴建高楼。

"我们都担心一旦打

桩后，沙石坍塌问题更严

重，将会加剧该斜坡的土

崩问题，构成居民的生命

威胁及财物损失》"

他指出，山坡上约

逾千户居民，包括建有公

寓、组屋、排屋及半独立

式房屋；他也向所有影响

的居民收集签名反对有关

计划，当天共接获逾30户

居民的反对签名》

▲工程告示牌显示，工程已于去年9月19日动工，

并将在2018年12月18曰完工。

畺影奮屋價

奪秀娟（居民）

"我，i)-购义-f H-j，因发牛丄JC丨ft Ifu

导致丨¥价下滑�如今我会祖心这単的价越来梂

低，详致我们的足f不傖钱f�

我也fli.L、 H I ftwn �片导致人身安全受

威胁■ V no�怜埂斜坡�在斜坡处安装了

M ' it我们感到心安�钽如今我奶又心

豳擱■針_/

"我希苹不粟等到发生悲斟，才_停有
关计划，现在就应为居民的安全设想：鉍计，緬..、

我在这�居住了逾20年，取it会的发
展蓝图内'该空地是作为兴建体树公��如今雖

说要兴建高楼。"�.:>f;'
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反對清真寺建電訊塔

安邦蓮花苑居民簽名表態

(安羝1日讯）电讯塔營

立，居民坐立难安！

来自安邦莲花苑的居民于

上周发现在莲花2/5路的小型清

真寺内建起一座电讯塔，令他

们担心电讯塔的设立，将对家

人的健康构成威胁，并纷纷向

行动党莲花苑州议员张菲倩和

安邦再也市议员莫哈末投诉。

为此，张菲倩今早联同莫

哈末前往莲花苑，向当地68户

的居民收集意见及了解反对原

因。目前，她已收集了26个反

对电讯塔的签名，当地居民也

自愿继续提供协助。

张菲倩：应征询民意

张菲傭表示，各地方政府

在批准任何兴建计划前，必须

召见当地的居民和了解民意，

甚至可安排相关专家作出讲

解，以解除居苠的疑虑》

她指出，该花园早在10多

年前，已建有一座电讯塔，令

当地居民质疑是否有再建设多

一座电讯塔的必要。

"有居民透露，在莲花2/5

路已有3名盾民因患癌症去世，

他们也担七老人和小孩的健康

会受到威取》大部分居民也因

电讯塔的建设而感到不舒服和

间接影响睡眠。"

她说，由于当地居民与该

清真寺的负责人关系友好，令

他们担心反对建设电讯塔将破

坏双方的友好关系。

莫哈末已证实该电讯塔的

建设，已获得安邦再也市议会

的批准，但他相信过程中有it

现错误°�>

他指出，根据兴建电讯培

指南显示，电讯塔必须与住家

单位保持至少20公尺的安全距

离。

"如今该电讯塔与民众之

间的距离估计只有10至20呎，

而两座电讯塔之间的距离则封

80 呎。-

已向市会反映

基于不少居民对此作出S

诉，他已向市议会反映并要求

市议会重新检讨该电讯塔的建

设必要；他也相信市.议会将会

听取居民的意见。

他也举例，过去曾有反对

电讯塔的成功案例，如今年4月

25日在安邦美乐花园曾要建设

电讯塔，最终市议会在收集了

当地居民的反对意见后，便不

允许有关的建设。

他会要求市议会停止进

任何有关电讯塔事项，并针对

居民的意见进行讨论。

他也希望有心人士勿藉此

机会制造任何有关政治和种族

的课题，以避免引起不必要的

纷争。�'

此外，莫哈末呼吁民众若

对辐射课题存有任何疑问，可向

市议会反映和作出申请，以便透

过市议会的协助，邀请大马通讯

及多媒体委员会进行讲解。
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▲安邦莲花苑的居民担心电讯塔过于靠近民宅而对健康造成影

m，故提出反对的意见。前排左三起为莫哈末及张菲倩。

▲电讯塔与民宅的距离仅有短短的10呎，实在令人感到忧心。

Headline Oppose Building Of Telecommunications Tower In Mosque
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Metro Edition A Circulation 379,504
Page No ME3 Readership 1,092,000
Language Chinese ArticleSize 360 cm²
Journalist N/A AdValue RM 20,057
Frequency Daily PR Value RM 60,170



士拉央執法員拆檔衝突事件

攀.. .Y :: ：�. I變

▲两名母亲潘丽舜（前排右起)和林亚

香，一脸欢喜的望着她们被轚方释放的儿

子。左起是林保业、张家和与颜贝倪。

▲潘丽舜（左）在见到儿子与侄儿

后，向梁自坚与颜贝倪道谢。

梁自堅及顏貝倪斡旋下

万挠巴剎公会理事吴福顺和多名支持

者。

原本将抒地安顿而暂缓拆迁行动的

双文丹一 V丨桡路多间水果档'在周五约

h午卯)"30分，遭市议会夷为平地'-■：

心急之下不慎捶及官员.

林保业桁他当时因心急抢救财物，

在收拾摆摊用的木板时不慎撞及官员，■

结柬{±被制和】颈部被箍的精况下遭

人敲方头部自：至雨伞柄断，左眼受伤。'

林保业也指出�当时其表哥张家和

试图保护他而同样挂彩�之后�市议会

召来密车�将张家和与林保业拷上手拷

带返蒈局，被扣至今。

果補少東2人鐮纒釋
少东身上仍有伤痕

她说，林保业的额头、眼目和身体

均有伤痕，张家和则无大碍。

颜.W倪是在陪fffl水果档档主潘NW舜

和张家和之母林亚&：进人扣留所探W

阿人后向记者这么表示。&此之肋�m

丽舜因往*局求见爱了�遭桁�心忧如焚

而泣不成声"此事经过《大都会》?±

区报报道后，引起国州议e的关汗》

在两人于中午1时往齊局周旋ifT �

获得査案官的配合迅速处珂口供彔取程

序，LL在下午近4时放人。同往带伺的

有士拉央市议员蔡伟杰、鹅嗖旦.乡fj*

务发展官、万挠李金狮村村长白永福、

(万挠21日讯）在士拉央国会

议员梁自坚与万挠州议员颜贝倪的

调解和争取下�因水果档拆迁与士

拉央市议会执法人员起冲突事件�

被扣留在鹅唛警区逾两天的两名青

年终在今午获释》

颜贝倪犮示，两人即24岁的生果档

少东钵保业与《表哥张家和（25岁）是

于周fi上午被轚方扣留后，遭瞀方向法

庭申请得3灭的扣留令而被扣在鹅唛轚

区至今。

"査案官指接方已获得相关报告，

所以会向两人录取U供后放人。"
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梁自堅：將與歐搞捍華商肘當務之急驗傷治療

他认为，有关标准作

业程字有审査的必要，他

也将与掌管地方政府事务

的雪州行政议员欧阳_华

会面茚讨此事，并希望在

希盟5：府的施政之下，坚

持以�确和公正的管道处

理问逛。

丨坚犮;j;-� t�拉

；央itn义会卞席苏

利钕必须计对此車进行仝

面的调杳和提呈报告。

他这谣已利曼取

得联系�结果被ft�知宜先

11:蒈方完成调盘'因巾i义

会也有阿名它屮忭巾

受伤。

；^丨丨；么指将通过公正党党裒进行市议会内部调
^■查�并�认为涉小的官员g暂停职务》

"找也将把此車带上会议'商讨今后如何以更好

的力式执法""

.蔡偉傑：.

属控诉官员足在林

I保业圮法反抗的情

况下动粗，以致头部和眼睛受

伤是滥权�希望政府彻査，以

还他们公道。

潘丽舜指出，当务之急是

IX�林保业扦医院验伤和接受治

疗�并且保留起诉ilT议会的权

#纖■霸讓:5麗議:

她指出，儿了�林保业愿愈

息事宁人�但女儿们却认为应

该保留争取公道的基本权》

��我只要儿子平安，见丨

到他无亊我就安心了�是不是i

暂缓拆if ti经不重要，因为摊i

档已被贞为平地，什么都没i

有了。现在追究亦是了-事无丨

补。"�I
她强调，市议会有何不丨

妥应吉他们洽商。"可以叫我

们去幵会，但没有打人的理i

由。"�i

顏貝说：勿強硬解決問題

@贝倪强调，事主向她求助后� Li通过市议W确定拆迁
行动哲缓两个月以及择地安顿小販�因此对事件的发

'1-:深感溪惊。�'

"市议会町能因面对投诉而灯必须执法的苦衷，但行动前I

需要讨论而不是以强硬手段解决问题。"�i

他说，市议会应针对安全和对以妗营的地点与商飯进行丨寸

论�因为地方丨�.的建设与发展也需要居民的贡献与意见。�：

Headline Fruit Stall Young Boss Finally Releases
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
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Page No ME2 Readership 1,092,000
Language Chinese ArticleSize 621 cm²
Journalist N/A AdValue RM 34,598
Frequency Daily PR Value RM 103,793



Kota Puteri berdebu merah
SAUDARA PENGARANG

SELEPAS beberapa minggu
merasai gegaran demi gega
ran pada setiap hari ekoran
kerja memecah batu yang
menggunakan bahan letupan
oleh pihak pemaju, penduduk
Kota Puteri Seksyen 5, Batu
Arang kini ferpaksa mengha
dapi satu l;gi masalah yang
kurang meiyenangkan.

Masalal terbaharu iaitu
debu merai yang menye
lubungi kawasan perunia
han berkeraan benarbenar
menjejasfcn kehidupan
penduduk.

Kehadiiin debu merah itu
mulai dirasii sejak seminggu
lalu apabilikeijakerja merata
tanah di kavasan berbukit
berdekatarkawasan peruma
han itu dilckukan oleh pihak
pemaju yaig terlibat dengan
pembanguian pusat bandar
Kota Puteri

Selain niengotori rumah
dan kendeiaan, dikhuatiri
juga menjejaskan kesiha
tan penduduk di kawasan
perumahaii berkenaan. Debu
merah yang tebal begitu jelas
kelihatan pada dinding, peka
rangan rumah dan juga ken

deraan walaupun baru sahaja
dicuci kotoran tanah itu.

Kami memahami inisia
tif Perbadanan Kemajuan
Negeri Selangor (PKNS) untuk
membangunkan Kota Puten
namun keijakerja berkaitan
perlu dipantau dan mematuhi
peraturan yang berkaitan.;

Kami berharap pihak !
pemaju dapat memikirkan
langkahlangkah sesuai untuk
mengurangkan pencemaran
udara seperti yang berlaku
ketika ini.
Cukuplah dengan ;

kerjakerja meletup batu j
sebelum ini yang cukup i
membimbangkan penduduk
kerana gegarannya begitu
kuat dirasai irialah ada
satu ketika serpihan batu'
dikatakan melantun hingga
ke jalan raya.

Pihak pemaju sewajarnya
turut memikirkan kesejahte
raan dan keselamatan pen
duduk berdekatan dalam me
laksanakan kerjakerja tanah
bukannya bertindak dengan
rakus menggondolkan hutan
dan bukit di kawasan terlibat.

SESAK NAFAS
Kota Puteri

Headline Kota Puteri berdebu merah
MediaTitle Utusan Malaysia
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加裡爾局峰花圜

▲臭气熏天的气味，令居民难以忍受。

▲再努丁（中）及朱兆鸿（右二）向驻守在非法垃圾场的官员

(左一及左二）了解详情。

以件叫？|丨姻味时度以为坫

场的烧焦味K斬飘至约3公里

^的力丨_ �丨！尔命峰rti问�【./-致

WW的饨康U奶响-

多次投诉没下文

尽管fJJ W ti就此中ft-

多次I丨局作;h投i斥，

Ji-'fnilii^ ；:■ � I JiU_,i 崚外堉

R进彳r会丨义而谈，If截节兮

llfi�?T

动。

朱兆鸿说�有关当局曾

在会议中拟出一个长远的解

决方案，即土地局充公非法

垃圾场地段，但需耗时一年

或以上。至于短期的解决方

案，当局建议与居民成立一

个团队，负责监视非法垃圾

场的情况。

"这意味着居民必须继

续接受及承受垃圾场的烧焦

味吗？我们不明白为什么有

关当局在获悉该事件的严重

性后，仍不闻不问、不采取

行动解决》有关当局应在晚

上派出官员前往区内，体验

居民的苦楚。"

(沙登21日ifO加

里尔高磚庀固（Taman

Puncak Jnlil)约2万居

民因长期被沙登岭非法垃

圾场臭味及浓烟影响生活

作息�纷紛促梳邦再也市

议会解.决非法垃圾场问

题，还居民新鲜空气！

朱兆鸿：影响居民健康

加里尔品峰居兆鸿

指出，加里尔高峰花园约有

1万1000个单位，划分为9个

区，每当傍晚6时起，位于沙

登岭的非法垃圾场就会传来

浓浓烟味及烧焦味，直至翌

日清晨7时（至少12小时）才

结束。

他补充，晚上10时后

的臭味最为严重，特别是接

近垃圾场范围的第二及第

九区，居民被迫时刻紧闭窗

户，部分居民及小孩更是接

踵患上伤风、咳嗽及发烧等

疾病。

他在昨午偕同数名居民

于新闻发布会上说，该非法

垃圾场经营至少10年�居民

Headline `Give Us Back The Fresh Air`
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Metro Edition A Circulation 379,504
Page No ME1 Readership 1,092,000
Language Chinese ArticleSize 1061 cm²
Journalist N/A AdValue RM 59,111
Frequency Daily PR Value RM 177,333



▲沙登岭非法垃圾场浓烟滚滚，气味相当骇人。

开罚单给两所进行垃圾回收的工

厂等，而非忽视居民的意愿及健

康。

"居民的健康长期受到浓烟

影响，谁能保障下一代的未来及

健康，希望有关当局能还我们干

净及清新空气。"

再努丁促一勞永逸解決問題

★口里尔高峰花园居协主席
再努丁表示，当地居民

都希望当局可以一劳永逸解决问

题。

�此外，市议会则扮演着至

关重要的角色，因当局有权终止

闯人该地段的垃圾承包商合约、

Headline `Give Us Back The Fresh Air`
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Metro Edition A Circulation 379,504
Page No ME1 Readership 1,092,000
Language Chinese ArticleSize 1061 cm²
Journalist N/A AdValue RM 59,111
Frequency Daily PR Value RM 177,333



派官員駐守

王詩棋（梳邦再也市議員）

"我们绝

对可以理解加

里尔高峰花园

居民的担忧及

愤怒'所以市

议会已加紧脚

涉_处理这事.__ Ik十�
件，并每天委Mm

wfJAmm ^ \i^|
作法垃圾场驻一八f! u
守.向市议会�\ '： jm
汇报#地最新�\ 1m

的情况。�Wk

■MI^BI^Mg^MilMiBiBllilSgMiilil
议会tl和氕州政府接洽�计划接F

来出资把该垃圾场贞为平地。

由于市议会没有上地权，故必.

须依据许多法律程序去进行及解决

问题，荇贸贸然前往丨述地段进17

挖掘�地主随时可向市议会提出控

目前市议会已发出信函要求

该丨1=-法垃圾场四名地:t -同进行断、

谈�而市议仝也需要视地主们的意

愿杇'再进行T �皮计划�

ra此我希里居民少安毋躁，耐

心等待市议会把m题解决。"

Headline `Give Us Back The Fresh Air`
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Metro Edition A Circulation 379,504
Page No ME1 Readership 1,092,000
Language Chinese ArticleSize 1061 cm²
Journalist N/A AdValue RM 59,111
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巴生21日讯丨巴生卫星

市居民协会订于9月16日（周

五）晚上7时，在巴生滨华

小学二校松木礼堂，举行庆

祝成立21周年纪念暨巡逻队

(UPKU ) 1周年纪念联欢宴

会°

会长陈宝福今天中午在

新闻发布会上说，今年会庆

主题是「同心同步、同创美

巴生卫星市居协916晚宴

好家园」，邀请当地士文达

州议员兼雪州行政议员达罗

雅邀主持开幕仪式。

「到时市议员陈兴金、

巴生北区警区主任莫哈默尤

索、大会名誉顾问及顾问、

受邀参与其盛！」

他说，大会当晚将颁发

委任状给新委的名誉顾问及

顾问及纪念品给受封勒衔的

券一张60令吉(每桌600令

吉），任何有意捐助晚宴经费

或购券者|可联络票务主任：

吴永成：019-324 8981、陈

丽丽：019-335 7522、副主

席陈明宗：010-533 2811或

身：019~216 9002。

出席记者会的包括秘书

陈丽丽、巡逻队副队长郭斯

坤、理事潘建华及陈传德。

名誉顾问和理事等o

他促请当地居民踊跃出

席晚宴，大家互相认识和交

流，一同创造美好的家园。

总务兼晚宴筹委会主席

庄国兴说，凡捐献3000令吉

者，受邀成为大会鸣锣人（回

赠宴席一桌），捐献1000令

吉者，受邀成为大会剪彩人

(回赠宴席一桌）。购买餐

Headline Klang Satellite City Resident Association Organises Dinner On 916
MediaTitle Oriental Daily News
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section News Circulation 85,616
Page No A26 Readership 256,848
Language Chinese ArticleSize 125 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,462
Frequency Daily PR Value RM 4,385



安教9 Hm 本停车收费

蔡琦淮

今年1月1日，市议会正式推

出停车固本收费制度时，却在隔

月遭到电子停车收费承包商入禀

法庭，挑战固本收费的合法性，

导致该项制度冻结长达数月。

不过，随著双方的纠纷获得

解决后，市议会已取回停车收费

的权力；因此，早前推出的固本

也将生效，以取代角子机收费。

安邦市议会主席阿都哈密昨

曰召开记者会指出，民众在使用

市议会辖内的收费停车位时，都

必须缴付每小时50仙的费用。

「市议会已将固本交给各商

业区的代理商销售，当中包括杂

货店、餐馆和便利店，民众也可

前往市议会7楼购买固本。」

他表示，如今，市议会管

辖区内共有316名固本代理商，

且每个代理商都会装设明显的招

牌，方便民众寻找。

随著安邦再也市议会与电子停车收费承包商的官司解决后,

一度暂缓的停车固本收费制，将在9月1日正式启动，

现有的角子机收费。�

安邦21日讯|安邦市议会霣掌停车收费权，固本停车

收费宣告解冻，并于9月1日正式启用；民众即日起可�I各

固本代理商，如杂货店、便利店或餐馆跔买停车固本。

到市议会填写表格。」

此外，他说，市议会也会在

每个商业区保留10%的停车位，

好让当地业者长期租用，租金为

每月254令吉。

同时，安邦市议员陈瑞雯受

询则表示，如今，市议会辖下共

有15个收费停车区，停车位共达

1万1070个停车位，当中大部分

皆分布在商业区。

她说，市议会将加强相关宣

传工作，包括在各个涉及范围设

立告示板或张挂布条；同时，也

要求代理商装置显眼招牌。

「当民众欲使用收费停车

位时，都必须购买固本缴付停车

费。若看见『收费告示牌』，意

味当地的停车位必须付费。」

推出月票及配套

陈瑞要也市议会加强宣传。

线：03-42968015。（404)

以取代

-档案照-

若民众有任何疑问，可洽

询安邦再也市议会的停车单位热

「除了每本售价为5令吉的

停车固本外，市议会也推出普通

月票、居民月票，以及商店业者

长《租用的停车位配套。」

他说，所有月票和停车配套

只能透过市议会购买。月票每月

收费为74令吉20仙，持有者可使

用安邦再也区内所有的停车位。

「至于居民月票则只开放给

居住在商业区店屋旳民众，每户

只限2张月票，每月收费31令吉

80仙，任何要申请的居民，必须

Headline Ampang Relaunches Coupon Parking Charges In Septembmer
MediaTitle Oriental Daily News
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section News Circulation 85,616
Page No A24 Readership 256,848
Language Chinese ArticleSize 322 cm²
Journalist N/A AdValue RM 5,647
Frequency Daily PR Value RM 16,941



建 高欉

土崩高风险区

4142羼

安邦再也市议员苏比拉玛尼

接受《东方曰报》电访时也说，

这项课题早在一年多前已被提

视居民的心声。

「我也要求市议会交代1批

准这项计划发展的原因。」

刘博文表示，将于下周致函

给安邦再也市议会，要求召开一

项对话会，并且展延这项工程。

他指出，小云顶是土崩高风

险区，如今却传出要建设42层楼

高的建筑物，引起居民对安全性

的高度隐忧，因此市议会必须正

他们要求，安邦再也市议会

暂停这项工程的施工，同时尽速

召开对话会，聆听居民的心声。

反对行动委员会主席郑佑良

表示，小云顶一带有至少4个公寓

或组屋区，超过1000户居民，但

只有一个出入口，因此担心一旦

42层高楼的完成，将加剧交通拥

挤问题。

「另外，上个月一场大雨，

小云顶斜坡处曾发生碎石掉落情

况，我们很担心工程的展开或在

打桩期间，会否影响居民的居家

安全1

居民岑月桂也说，起初购屋

迁入居住时，该空地明明规划为

公园用途，为何至今却进行综合

发展9

安邦21日讯|莲花苑武吉柏迈（小云顶）一

块空地拟展开一项42层萵的综合发展计划，引起

居民强烈不满，并担心衍生安全、交通堵塞及停

车位不足等连串影响！

逾40名居民是于今曰在国阵

莲花苑公共投诉局主任刘博文的

协助下，高举横幅反对这项42层

楼综合发展计划。

据了解，这项发展计划于去

年9月取得发展准证，并预计将于

2018年9月建竣，包括建设办公

楼及公寓等，共有256间单位。

武吉柏迈（小云顶）居民集体反对42层高楼发展计划，

的影响。前左4为郑佑良及刘博文。 -抒力凌-

并且担心工程的展开将带来交通及安全

起，甚至市议会也召集发展商与

反对的居民对话，不理解为何如

今再有者站出来反对。（403)

Headline Building 42-storey Building
MediaTitle Oriental Daily News
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关丹21日讯|雪州

巫统联委会主席丹斯里

诺奥玛以痛失雪州政权

为例，提醒党员不应被

如今掌握权力的舒适感

所麻痹，反而应团结一

致备战下一届大选。

「在2004年大选'，

我们雪州国阵囊获22个

国会议席，也拿下56个

州议席里的54个席位，

让我们『感觉相当良

好』，没想到2008年的

政治海啸，我们只赢得

20个州议席，到了2013

年甚至只剩下12席，让

对方以超过三分之二的

多数议席轻松执政。」

他坦言，失去权力

导致雪州巫统和国阵沦

为「乞丐」，即使如今

雪州的成功，是建立在

过往雪州国阵的努力治

理之下。「我们执政时

兴建民众会堂，失去政权后想申

请使用民众会堂都不可以，即使

提早预订，最后一分钟也会被取

消，导致想主办开斋节开放门户

活动也不行。」

他重申，若巫统党员继续互

相猜忌，也无法完全效忠党领导

层，国阵也无法继续执政。

他今早出席巴耶勿刹巫统

区部代表大会闭幕仪式时，如此

表示，出席者包括巴耶勿刹区部

主席拿督斯里阿都玛南、巫青团

长莫哈末沙哈与女巫青团长法里

达。（406 )

Headline Selangor UMNO Urged Its Members Not To Be Deluded With Good Impression
MediaTitle Oriental Daily News
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安邦21日讯I武吉莲花苑花

园的2/5路原本已有一支电讯塔，

惟上周却突然被告知将增设另外

—支电讯塔，居民不解为何同个

范围需兴建2支电讯塔，且辐射对

居民健康将带来影响，惟目前二

程已经遭勒令暂停，而居民将在

一周内收集意见。

莲花苑州议员张菲倩表示，

曰前她接获居民的投诉指，位于

2/5路的祈祷室已兴建另外一支24

尺的电讯塔，但与早在10年前兴

建的电讯塔相隔的距离仅有约80

尺远，因此居民不解为何在同一

个范围内要兴建2支电讯塔。

「更让居民感到担忧的是，

在电讯塔路段中曾有3名居民因

患上癌症去世，一般上人们对辑

射的概念是将影响人们的身体健

康，因此此担忧是合情合理。」

「也有许多居民担心年幼

的孩童会受到辐射的影响，因此

在得知兴建新电讯塔一事后，大

部分的居民都持反对意见，并认

为在兴建之前也没有向居民征求

意见，就如同兴建第一支电讯塔

时，是在居民毫不知情的情况下

兴建。」

一周内收集民意

她呼吁，政府机构在作任何

规划时，都应该先召见居民，并

征求意见及回答居民的问题，倘

若居民的观念或理解有任何不准

确时，可安排相关专家解释，以

便解除居民的忧虑。

「同时，居民在一周内，将

向当地居民收集意见，以针对电

讯塔兴建一事，表达意见。」

张菲倩今曰连同安邦再也市

居民忧辐射影响健康

武吉莲花苑增设电讯塔

检视。

(407 )

议员莫哈末召开新闻发布会时，

如是指出。

莫哈末表示，这项二程的确

是已经获得市议会的批准，但由

于批准的程序中出现小差错，因

此已经勒令工程暂停，以便重新

他保证，由于居民反对这项

工程，3此市议会将聆听居民的

心声，因为之前曾发生2宗居民反

对的工程，在聆听意见后，市议

会不批准这2项工程，由此证明市

议会将考量居民的反对心声。

莫咍末也强调，这件事情

并非牵涉在宗教或民族的问题，

因此任何政治人物或个人无将

此事牵涉在宗教和民族深题内。

武吉莲花苑2/5路的祈祷室范

围内在10年前兴建一支电讯

塔后，日前又在居民不知情

的情况下兴建另外一支，引

起居民的担忧。
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亚罗士打21日讯I巫统浮罗交怡国会议员车督

纳华威日前因发出「大马一号官员」是国家元首的

言论引起争议，吉打王室理事会主席赛依魯斯促请

m

『B致函面家王宮，.希

望能覲见陛下寻求宽

溉，惟王宮方面还未

给予回复。

园

谅

纳华威为他不负责任的言论觐见陛下恳求宽恕。

纳华威j

纳华威早前在面子书上向

网民解释，我国政府三权分立

是以国家元首为首，美国司法

部所谓的「大马一号官员」即

是国家元首，此言论备受各界

非议，指他对陛下不敬。不过

他随后有留言回应指，陛下没

有涉及行政管理，美国司法部

应该指出的官员是二号或二号

官员。

王室未涉行政

赛依鲁斯今午召开记者会

及行政管理，认为纳华威不应

把陛下牵涉在内，促请对方亲

自觐见陛下恳求宽恕。

他强调，纳华威在发表言

论前应该查清楚美方所指的大

马一号官员是指哪位领袖，勿

随意牵涉任何人在内。

他也希望，州政府在这起

事件上，不要袒护任何人，包

括国会议员。

纳华威受询时透露，他已

致函国家王宫，希望能觐见陛

下寻求宽恕，惟王宫方面还未

给予回复有关觐见的曰期，一

旦觐见陛下完毕后，他将会对

外公布详情。（261 )

指出，对于纳华威的言论感到

遗憾，因为国家元首并没有涉

纳华威衫浮罗交怡国会议员 赛依魯斯》吉打王室理事

会主席
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居民举横幅反对综合发展计划

(安邦21日讯）逾20名来自

武吉柏迈花园居民高举横

幅，齐声反对发展商在人口

密集的地区，再建综合发展

计划！�，

据了解，发展商在武吉柏迈

山路（Jalan Bukit Permai)进行

一项42层楼的综合发展计划，

当中设有256个商业和公寓单

位■;发展商巳在去年9月中获得

安邦再也市议会批准发展准证，

工程料干20]8年月中完成。

逾2万名住户

尽管如i，此项计划引来居

民非议，他们申诉工地后方的武

吉柏迈花园位于斜坡上，建有许

多公寓、双层排尾、独立式和廉

价组屋，约有超过1000个单位

和2万名住户，而且武吉桕迈山

路是居民唯一进出路口。�.

他们也担心工程开始打桩后

会引发土崩危机、唯一进出口交

通阻塞、排水系统受影响和泊车

位不足的问题

受影响的单位包括Vista

Panorama 公寓、珍珠阁（Mutiara

担心睢一进出口被封

郑佑良促当局关注
反对行动委员会主铲郑佑眩

指出，该区逢下起作

Court) 、. Monte.Bayu 公寓、武吉

柏迈花园〗、武吉桕迈花园2和

SHNG Villas 等。

居民也将会在近期提呈备忘

录给安邦再也市议会，以便市议

会和雪州政府召开听证会。__

唐民反对再有综合发展计划在区内进行|并会在近期提呈备忘录给安邦再也市议会，以便召开听证

会。

市议员：居民应呈备忘录

刘博文促市会办听证会
刘博文指出，据了癱，有关

工程原是兴建高达60层楼的高

楼，惟面对居民的多次反对和

投诉，最后减至42层楼。

他揭露，武吉柏迈花园属于

斜坡地区，因此被安邦再也市

议会鉴定为5大高风险区或黑

区之一，因此安邦再也市议会

安邦再也市议员莫哈末回

应时指出，相信发展商已提交

环境评估报告（EIA)和地区交

通影响评估报告'（UA)，否则

市议会是不会发出发展准证。

已采措施巩固斜坡

他说，若居民对于有关发

展工程存有许多疑问，而要求

安邦再也市议会召开听证会，

他们无任欢迎，前提是当地居

民需事先提呈备忘录，当局才

会做出考量。

■號有：小石头■掉洛西此担心4+

旦综合商业和.公寓单位的工程■

进行打桩后，会加剧情况。

"武吉桕迈山路是我们的唯

一进出口，-11发生任何'意外

而需封锁，我们就进出不得，

因此希望当局可将心比心，了

解我们的问题。"

他强调，当地居民是有权

利做出反对，可是发展商也有

发展的权利。

"居民的所有投诉，我们都

会考量，而涉及到土崩一事，

其实市议会已采取许多措施巩

固当地的斜坡，避免发生土

崩。" �"

询及当地居民声称有关地

段早期计划打造为公园一事，

萸哈末指出，如果该片土地还

未宪报，市议会是有权利根据

指南转换土地用途。

有必要就居民的反对召开听证

会'以听取民：意�甚至收回发

展准证。

"这里周遭都是公寓和廉价

组屋单位，当局不应再批准新

的工程。" '

他下周将收集居民签名，'以

提呈备忘录给市议会。 ，

他在民政党莲花苑投诉局主

任刘溥文的陪同下，联同当地

居民召开记者会时，这么指

出。由于呈期日发展商公司没

有人工作，因此无法取得发展

商回应。�.
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_。未征求居民同意�^

第二电讯塔悄然竖起⋯

\\

"在回教堂内兴建电讯塔方寻

常，这也导致部分和回教堂负S人

员关系良好的问教徒居民不愿针对

此事出面表态'

.她强调，在nt常的政府运作

卞'择民应该要站+出来表态。

收集居民签名

她呼吁各政府机构.'在进疔1:

程前要科见居民以_r解民意，荇发

现居民的观念不正确，可以安啡相

关的专家籴为-居k解释，解除居民

的疑虑。�'

张菲倩在现场发动联署签名活

动，成功收取约20人的签名，获

得当地近6户旭民的支持。

她说，该处有近60户旳住

家-目前己有居民承诺会代为坎集

签名。

(安邦21日讯）又有电讯塔武吉莲

花苑2/5路竖起，居民不伹懵然不

知，也费解为何当地已有电讯塔，

还需多沾一座？

据丫解，早丁-十多年前，巳有

一座电讯塔设在该路回教堂内，如

今在距离约80尺的位置再设一

座，让居民扭心长期下去，会影响

他们的健康。

莲花苑区州议员张菲倩F!前接

获居民投诉指，一周前，该回教堂

里突然兴建了一座电讯塔，但居民

--无所知，因为相关单位事前未发

布任何通知，也未曾征求捃民的意

她今天到场视察肘说，居民现

除.了担心电讯塔所带来的辐射会影

响健康，也质疑为何该处已有一支

电讯塔�却还要再建新'的。

-一

,

缚

疑违反指南\
市会指示停工

安邦再也巾议员莫哈末指出，目前市

议会已指示：r作人员停工，并将于近期安

排会议商讨此事。

他说，电汛塔的兴建指南巳规定，电

讯塔离住家的距离必须超过至少.66尺，

但据目测，上述电讯塔离住家只有2C

k，疑这已违反r指南。

他强调，'虽然该计划已获安邦再也市

议会批准，但若工程有问题而引起居民的

不安及反对，当局绝对会听取居民的意

见。

"我也希望各政治人物或代表，不要

企图用此事挑起种族及宗教纠纷。"

他也说，居民若对电讯塔制造的辐射

事存石安全隐忧，n丨以前往市议会申请

召开相关的对话会，'市议会将会安排专业

人员为转民解答。

莲花苑2/5路又有一座电讯塔设立，让居民

担心影响健康。左四起为莫哈末及张菲倩。
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蓮花苑工作嘉年華

1200人踴躍出席
(吉隆坡21讯）由行动党

莲花苑人民服务中心、雪州

劳工局、大马求职中心及安

邦再也市议会，配合"全国

求职日"联合举办的"莲花

苑工作嘉年华会"，经于8月

20日圆满结束，这项活动获

得公众热烈反应，吸引趄过

1200人踊跃出席。

莲花苑州议员张菲倩指

出，在全球化趋势加上外劳

及外籍人士增加的情况之

下，现今大学生的竞争压力

比以前更大。

她希望大学生们不要错失

任何的工作机会，应趁工作

时累积经验，未来才能有更

多更好的发展。

她认为，类似这种集体招

聘活动对于雇主与待业者，

都是互惠互利，雇主可以即

席面试申请者，快速筛选出

适合的人选，让招聘活动变

得更加有效率。

她说，活动上也提供就业

辅导，让社会新鲜人或对前

途感到迷惘的人士，趁机了

解接受就业辅导，看清自己

的方向，为未来工作方向制

定一些计划。

她希望未来能吸引更多公

司和大型企业参与类似工作

嘉年华会，让招聘活动变得

更加有趣及有效率。（TS0)

■奖

张状

菲給

倩联

/-N办

左单

三位

一代

顾表

发。
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请吉州政i和有

X羊f- �严厉对

付对国家、元首发

：表不敬言论的纳

(亚罗士打21日讯）吉打州

王室理事会主席赛依德鲁斯促

'请吉州政府与相关单位，对

：！在个人脸书发表"大马最高

'官员是国家元首"言论的巫

统浮罗交怡区国会议员拿督

纳华威，采取严厉行动，伺时他也

促请纳维威尽快向国家元首道歉。

他希：望州政府或相关部门不偏

私，更不该因纳华威是国会议员而

有特权或可豁免不被对付°

赛依德鲁斯今午在家召开记者

会时说，在这之前，很多国民在国

家元首被一些人无礼藐视陆续到警

局投报，但最终这些投报都没有下

文。

他指出，若类似事件发生在邻

国，对统治者发表不敬言论者的勋

衔就会直接被褫夺1甚至可能会被

判坐监。

他说，王室从不干预政治，但国

家元首却被无端扯入风波，他对此

事感到非常难过，因此，他提醒国

民不要重犯纳华威的错误。(YLS)

吉王室促納華議道歉
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■嘉宾为竞跑活动举行开幕礼,前排左5起为鲁亚、张昌国、黄洁冰、邓章钦及法希

米。

(巴生21日讯）雪兰

莪旅游局、巴生双溪槟

榔区州议员办公室及巴生

Centro广场，今日举办一

场拥抱历史古迹的竞跑活

动，逾4000名参赛者跑遍

巴生10个历史遗迹。

主办单位希望可以提倡

健康生活外，也可以透过

慢跑及竞走的方式，一边

运动，一边欣赏及了解巴

生皇城的过去。

这项竞跑活动是于今早

6时30分在巴生Centro广场

前开跑，参与者将会途经

巴生小印度、殖民地政府

競跑擁抱歷史古

逾4000人巴生遊一遍

歷
n
iui 通二

irig

大楼、皇家画廊、锡仓库

及百年消防局等地。 '

此路线与雪州旅游局

所推广的巴生皇城历史遗

迹周日漫步活动的路线相

似，参赛者可依循此路线

了解巴生皇城的发展史及

人女文化。

此义跑共分为4个级别，

包括18岁以上的12公里、

10至17岁之间的6公里，以

及趣味跑及家庭趣味跑。

雪州行政议员黄洁冰今

早也出席竞跑活动，同时

参与6公里的趣昧跑比赛。

出席者包括雪州高级行

政议员拿督邓章钦、巴生

Centro广场总裁丹斯里张

昌国、巴生健跑俱乐部主

席王瑞评、雪州旅游局活

动执行员鲁亚、巴生市议

员严玉梅及邱宜达等。

■

邓

右

为

竞

跑

活

动

鸣

笛
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攔心唯一進出口塞車

居民擔心打椿引發土崩

—居导

工民致

地担主

至心頸
今一的

辽旦f
未

打桩

桩后

'会

t邦再也市议员莫哈末接受
^《中囯报》电访时指出，

相信发展商事前已提交环境评

估报告（EIA)和地区交逋影响

评估报告（TIA)，否则市议会

是不会发出发展准证。

他说，若居民对于有关发展

工程存有许多疑问，而要求安

邦再也市议会召开听证会，他

们无任欢迎，前提是当地居民

需事先提呈备忘录，市议会才

会做出考量。

他坦言，当地居民是有权利

做出反对，可是发展商也有发

展的权利。�、

"居民的所有投诉，我们都

会考量，.而涉及到土崩一事，.

其实市议佘已采取许多措施

巩固当地的斜坡，避免发生土

崩。"

° 询及当地居民声称有关地段
早期计划打造为公园一事，莫

哈末指出，如果该片土地还未

宪报，市议会是有权利根据指

南转换土地用途。

(安邦21日讯）逾20名

来自武吉柏這花园（Taman

Bukit Permai )居民高举

横幅，反对发展商在武吉

柏這山.路（Jalan Bukit

Permai )兴建42居楼综合商

业和公寓单位，'并会在近期

提呈备忘录给安邦再也市议

■会,要求市议会和雪州政府

各开听從会。�■郑佑艮
据了解，发展商已在2015年9月18日获得市议

准发展准证，以在当地兴建42层楼共有250个綜合商

业和公寓单位，工程会在2018年的12月18日竣工。

工地后方的武吉柏迈花园坐落斜坡上，建有许

多公寓、双层排屋、独立式和廉价组屋，约有超过

1000个单位和2万名住户，武吉柏迈山路是当地居民

唯一进出路口。

当地居民担心工程开始打桩后会带来土崩危机、

唯一进出口交通阻塞、排水系统受影响和泊车位不

足的困扰。

受影响的单位包括Vista Panorama公寓、珍珠阁

(Mutiara Court)、+Monte Bayu公寓、武吉柏迈花

园1、武吉柏迈花园2和SHNG Villas等。

反对行动委员会主席郑佑良指出，每逢下起倾盆

大雨会发生小石头掉落的情况，因此担心一旦综合

商业和公寓单位的工程进行打桩后，会加剧情况。

■逾20名居民高举横幅，反对在当地兴建42层楼的公寓单位。

会时，这么指出。

由于星期日发展商公司没有人工作，

因此无法取得发展商回应^

"武吉柏迈山路是我们的唯一进出

口，一且发生任何意外而籂封锁，我

们就进出不得/因此希望当i局可将心比

心，了解我们的问题。"

他今早在民政党莲花苑投诉局主任刘

博文的陪同下，联同当地居民召开记者

m

簿

文

m

集
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€

呈

市

會
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立即暫停工程

★岑月桂（武吉柏迈花园居民)

A 20年前搬进来
#时，有关地段是

计划打造为公园，如

今却转为发展用途，

到底是谁批准？

不希望发生意外后

才阻止工程，希望当

局立即暂停工程。

影響整個結構

★李董健（武吉柏迈花园居民)

&邦再也市议会在半年前耗费卯0万
令吉维修这一带斜坡，一旦工程

开始打桩，是否意指之前的维修工作就

会白费o�-

这项i合发展涉及42楼高，担心影响
武吉柏迈花园的结构。

擔心屋價又跌

★李秀娟（武吉柏迈花园2居民)

�期搬进来时，已
■对炸石厂的问题，

当时已导致这一带屋价

狂跌，因此不希望历史

重演。

担心工程开始打桩

后，会发生土崩。

要求召開lisisia留

居民須呈備忘錄

t邦再也市议员莫哈末接受《中国
报》电访时指出，相信发展商事

前已提交环境评估报告（EIA)和地区

交通影响评估报告（TIA)，否则市议

会不会发出发展准证。

他说，若居民对于有关发展工程存有

许多疑问，而要求安邦再也市议会召开

听证会，他们无任欢'迎,前提是当地居

民需事先提呈备忘录，市议会才会做出

他坦言，当地居民是有权反对，可是

发展商也有发展的权利。�.

"居民的所有投诉，我们都会考量，

而涉及到土崩一事，其实市议会已采取

许多措施巩固当地的斜坡。"

询及居民声称有关地段早期计划打

造公园，莫哈末指出，如果该土地未宪

报，市议会有权依指南转换土地用途。

考量。
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(万讯）日前士

拉央市议会执法组拆水果

'摊起冲突案,两名被扣事

主，今天中午3时已获得释

放。

°万挠区州议员颜贝倪指
出，今午联同家属探访上■

周五（I9日）被警方以阻

碍执法人员办事而扣留两

名水果摊小贩，分别是林

保业和张家和。

她说，由于执法过程发

生冲突，家属担心被扣押

两人身体状况不适，被扣

押前警方安排至士拉央医

院验伤，林保业则左边额

头和眼部有伤痕。�.

"我们从负责调査警官

得知，M人身体无大碍，

虽然扣押期限至周一（22

曰)期满，.但与警方交

涉，并且在今天录取口供.

後释放两人。"

她指出，市议会在涉及

商贩的任何拆迁行动，当

局除了发出正式通告外，

应该有商讨或汇报平台，

以便找出双贏的方案。

市議會主席關注"

颜贝倪今午联同士拉央

国会议员梁自坚陪同家属

前往鹅唛警区了解情况

後，这么指出。

出席者包括林保业母亲

潘丽舜、张家和母亲林亚

香、万挠李金狮村村长白

永福和鹅唛县乡村发展官

徐灶生o

梁自坚指出，士拉央市

议会主席应该关注此事，

当局也有采取调查工作，

从视频中显示事发当天许

多事情需要得到合理的解

释0

他建议，市议会重新

检讨现有的标准作业程序

(SOP),而深入的调蜜工

作则交由警方著手处理I。

"除了会向与市议会跟

进，也会掌管地方政碎、

非法工厂漂白及新村事务

的雪州行政议员欧阳捍华

反映此事，希望整个事件

可以圆满结束："

蔡偉傑市會先等警方完成調查

他说，据了解，事发当天万挠区共有两

次执法行动，发生冲突则是属於第二场行

动，而邻近首场行动商贩与执法人员仓发

生言语上冲突。

5丽舜指出。，既然不愉快事件已经发
生，当然希望找出_决方法，双方和样能
够相信是最好能够圆满解决。

她说，当局在拆迁前并没有给予任何通

知，执法人员突然上门拆除搬迁货物，若

当初双方好好谈妥，小贩也会愿意配合，

但不应该采取强硬手法。

�拉央市议员蔡伟杰指出，过去几天
不断关注此事，他亲自和党鞭提建

议，市议会在等待警方调査报告，同时有

需要进行内部调查。�

他说，任何执法人员若涉及动粗，在这

调査期间也同步暂停所有职务，直至调査

完毕，在稍後的会议中商讨进行拆迁的方

式。

"市议会主席苏里曼承诺在警方完成

査工作後，才会采取下一步行动，主席提

及在这起冲突事件中，市议会执法官员和

一名摄影师也有受伤。"
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"丈夫很疼我mw'
腎病婦女澄清媒體報導

(轰埠21日讯）

不幸患上肾病中年

妇女廖宝珍澄清，

虽然家里经济状况

不好，丈夫也患有

精神病，不过丈夫

不曾施暴殴打她，

反而很疼惜她。

她说，因患病无

法工作，使家里经

济状况出现问题，

故透过媒体对外筹

款，岂料媒体报导

指她被丈夫打，令

她深感不安和对丈

夫感到愧疚。

她今日在士拉央

国会议员梁自坚的

探访中说，有关媒

体报导更指她和丈

夫平日是两人共享

一包1令吉的米粉，

唯事实并非如此。

廖宝珍指出，她

和丈夫生活陷困，

可是仍有得到教会

会员的协助，所以

生活并不至于苦成

一包1令吉的米粉两

人吃。

她说，丈夫虽患

有精神病，可是有

定期看病和服药，

所以病情受控制。

患甲狀腺疾病

"我的丈夫十分

疼惜我，每一次都

亲自带我到医院洗

肾、看病，回到家

更打点我的饮食和

帮我洗澡。"

此外，廖宝珍也

坦言，上个月到医

院复诊，检査发现

患上甲状腺疾病，

必须施手术，可是

仍未知进一步的治

疗详情。

她说，早前因媒

体报导，获得不少

热心人士和轰埠村

委会的协助，目前

筹到约1万3000令吉

的生活费。

她说，她和丈

夫毎月的生活费和

医药费共得花上约

1200令吉，故这笔

善款估计足够她维

持一段时间。
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漏計劃" /i^p�

梁自堅助申請5000補貼
初、自坚指出，州政府一直以来都有推出
^fv "健康协助计划"，主要提慎医药协

助给有需要的人民，

每名受惠者每年可获

得5000令吉补贴。

他说，甚少人知道

这项计划，因此借助这次的事件，让更多

人民知道州政府提供的此项援助，有需要

的人可向村长、州议员、市议员等寻求协

助。��

他也在现场协助廖宝珍申请有关计划。

轰埠新村村长翁才顺、村委会秘书何志

伟、士拉央市议员蔡伟杰和青年动力协会

义工，也一同前往探访廖宝珍。

蔡伟杰指出，该协会也已为廖宝珍筹募

■善款总共3169令吉。

翁才顺说，村委会捐助4000多令吉给廖

宝珍，虽得到善心人士暂时的协助，但廖

宝珍和丈夫已失去工作能力，日后的生活

费仍是问题，故希望可得到公众的协助。
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支持莎市廳運動項@

美津濃贊助球衣用品
(莎阿南21日讯）箸名运动品牌美津浓

(Mizuno)赞助9万令吉的球衣及运动用

品，供莎阿南市政厅发展运动项目计划，

以便吸引更多青少年投入健康生活方式。

美津浓与莎阿南市政厅携手推动的这项

运动发展计划，包括足球、排球、五人足

球、跆拳道及橄榄球项目，这些都是广受

年轻人欢迎的体育运边。

'莎阿南副市长苏克里指出，市政厅管辖

区内12岁至18岁沾青少年，每周都能出席
参与这项运动发展计划的活动，每个运动

项目都有教练教导学员。

他指出，这项计划鼓吹健康生活方式，

塑造更有活力的青年，让他们远离游荡、

流氓等不良文化，同时将莎阿南打造为

"运动城"。

■李耀龙（左2)移交足球给苏克里（中），左起为戈雷睨、陈斯伟及阿斯玛。

他说，雪州与莎阿南市政厅备有具国

际水准的运动硬体设施，包括莎阿南体育

馆、美拉华蒂体育馆、极限运动公园、达

鲁益山水上运动中心、室内足璉场及Go-

Kart卡丁赛车场。

他指出，运动员必须从小培养起，就如

我国奥运羽球混双银牌得主吴柳萤，5岁已

经开始训练打羽毛球，如今才能在奥运会

上淀放异彩。

出席嘉宾包括美津浓新加坡区域营销经

理李耀龙、World Of Sport (马来西亚）

有限公司高级行销经理戈雷睨、莎阿南市

政厅社区发展主任阿斯玛、莎阿南市议员

陈斯伟。
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(.双溪毛糯2 1.

曰讯）双溪'毛犒新

# ( K g . B a r u S g .

Buloh)工企_区旁空地_

沧为非法垃圾场，短短

两年，�平.地充'变成一座

200尺长、3层楼高的垃

圾山！

自两年前开始，不明人

士驾著罗塵载垃玻倒在双

溪毛糯新村甘榜路(Jalan

Kampung)工业区后河边，

如今已堆出整座垃圾山，

由于是在河边，垃圾掉入

河内，严重污染河流。.

更甚的是，不明人士于

本月11日..中午，纵火烧垃

圾山，飘出浓烟和臭味，

令村民大喊受不了。

疑"管理人"縱火
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村民林国豪（42,岁）向

《中国报》记者指出，垃

圾山位于村内甘榜路工业

区后方的轲边，至少有200

尺长。

他说，垃圾山原本是一

片平地，有一条河隔著工

厂和空地，可是自两年前

开始，就有罗厘进出，将

垃圾倒在空地。

他说，于本月11日中

午，疑是"管理"垃圾山

的人士纵火焚烧，火堆飘

散出的浓烟更把附近一带地区

笼罩起来。■

他指出，火堆后来在莎阿南

市政厅协助下扑灭，却还菅著

阵阵火苗燃烧垃圾的烟，令人

非常难受。..

他说，°附近的厂家曾就非法
垃圾山问题，寄上联署投诉信

给市政厅，却没有下文。

此外，记者在现场也闻到阵

阵恶臭和烧焦味，站在河边望

去，看不见垃圾山的尽头，情

况令人作呕。�

林国豪指出，刚开始时，

罗厘运进来的垃圾仅是工业垃

圾，后来就变成任何类型垃圾

都丢在该处，包括住家垃圾、

厨余等，目前把河流掩盖了一

半。

村長��封出口權宜之計

清理才是上策
^-7溪毛糯新村联邦村长邓光指出，市政厅接获
M有人烧垃圾山投诉后，于8月12前往垃圾山灭

�火，由于火势顺著垃圾迅速蔓延，火苗也已伸入

垃圾堆里面，故只好请专家协助，将水灌入垃圾

山底下，从内部熄灭火苗。

他说，之前在工厂区望去河对岸的3层楼房屋，

可清楚看到完整的房屋，但如今仅看到屋子的屋

顶，可想而知垃圾山的"雄伟" ^

他指出，虽然市政厅目前已封闭垃圾山的进出

口，他却担心这只是暂时的情况。

他说，若市政厅坚持关闭垃圾山那么，垃圾

长久堆在那里也不行，必须尽快将垃圾清掉,可

是，望著这整座垃圾山，让人非常伤脑筋。
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(安邦21日讯）武

吉莲花苑莲花苑2/5路, \ j
(Jalan Teratai 2/5

Taman Bukit Teratai) , BJSLm
内，又有电讯塔悄然无^
息搭建，引起附近居民

不安。�wu ：
莲花苑区州议员张菲，

倩指出，曰前接获居民

投诉，指莲花苑2/5路的v'

清真寺里于一周前突然Kjjfl 、
兴建了」支电讯塔，事

前并未发布任何通知，139 、：
也未曾征求居民的意放風 、、
见。�Iggl

她说，该处早于+多

年前兴建一支电讯塔，'

两支电讯塔同样位于清

真寺内，两者距离约莫只有80尺。

她说，居民现除了担心电讯塔所

带来的辐射会影响健康，也质疑为

何该处已有一支电讯塔,却还要增

建另外一支新的。

她指出，在清真寺内兴建电讯塔丨

本就非常奇怪，但也因此导致部分pi
和清真寺负责人员关系良好的穆斯」
林居民，不愿针对此事表态。�■

她强调，在正常的政府运作下，：T
居民应该要站出来表态。�'1

�' ,

■莲花苑2/5路又一次悄

悄建起电讯塔，引起居民

不安。前排左3起为莫哈

末及张菲倩。

：3 #

_疑似違反興建距離
1市議會i旨示停工
JLE, &邦再也市议员莫哈末指出，目前市议会
# f已指示工作人员停工，将于日内安排会
ti议进痛_ ：
II 他说，电讯塔的兴建指南已规定，电讯塔

离住家的距离必须超过至少66尺。

r^| "据目测，上述电讯塔离住家只有2G尺，臂
B疑似已违反电讯塔兴建指南规定的距离。"

他说，虽然该计划已获安邦再也市议会

的批准兴建，但如果工程有问题而引起居民

的不安及反对，市议会绝对会听取居民的意

见。

"我也希望各政治人物或代表，不要企图用此事

挑起种族及宗教纠纷。"�>

Headline Build The Telecommunication Tower Quietly
MediaTitle China Press
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Central Circulation 233,713
Page No C1,C3 Readership 1,076,000
Language Chinese ArticleSize 669 cm²
Journalist N/A AdValue RM 13,196
Frequency Daily PR Value RM 39,588



他也说，居民若对电讯塔制造的辐射一事

存有安全隐优，可以前往市议会申请^
召开对话会，市议会将安排专业人员

为居民解答。丨.�/m

請專家解除居民疑慮
x 张菲倩也呼吁各政府机构，在进行

酵文接C1 )工程之前要召见居民，了解意愿，若
发现居民的观念不正确，可以安排专

家解释，解除居民的疑虑。

张菲倩在现场发动联署签名活动，成功收取约20人

的签名，获得当地近6户居民的支持。

张菲倩说，该处有近eo户的住家，目前已有居民承

诺会代为收集签名。

■讯

居塔
民。

发

动

联

署

签

.名

活

动

k

II

|i
i电

Headline Build The Telecommunication Tower Quietly
MediaTitle China Press
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Central Circulation 233,713
Page No C1,C3 Readership 1,076,000
Language Chinese ArticleSize 669 cm²
Journalist N/A AdValue RM 13,196
Frequency Daily PR Value RM 39,588



■违通

.电反市

讯安议

塔全盒
与指契
住南f
家的f
的规工

距定°

离距

疑离

似，

—两支电讯塔同样位于清真寺内，

两者距离约莫只有80尺。

Headline Build The Telecommunication Tower Quietly
MediaTitle China Press
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Central Circulation 233,713
Page No C1,C3 Readership 1,076,000
Language Chinese ArticleSize 669 cm²
Journalist N/A AdValue RM 13,196
Frequency Daily PR Value RM 39,588



IVision: Gold in Tokyo ?

i

The curtains have come down on the Rio Olympics with Malaysia achieving its best ever result  four silvers
and one bronze. But the gold remains elusive and it's time now to look to the future. Youth and Sports
Minister Khairyjamaluddin has launched the Podium Programme  and the target is to end the gold
drought in Tokyo 2020. > See reports on Page 2 and StarSport

Time to look ahead as the tributes pour in
best I've seen them perform where
as the men's doubles team has
improved tremendously.
"They all deserve praise," he said.
Tan said that rather than focus on

the past, the shuttlers must now
look to the future.
"They have to study their own

matches at the Olympics and see
where they went wrong. Learn
from those mistakes," he added.
MCA deputy president Datuk Seri

Wee Ka Siong said on his Facebook
page that Malaysians were proud of
the national hero's performance.
"Although tonight is not Chong

Wei's, his fighting and never lose
spirit is enough to make all
Malaysians proud," he said.
In an earlier tweet, Dr Wee asked

which individual in the world could
match Chong Wei's achievement in
securing three silver medals in
three consecutive Olympic Games.

IPOH: Former badminton great
Datuk Tan Yee Khan has two words
for the current shuttlers  no regrets.
"You all played very "well and so,

there shouldn't be any regrets.
"In fact, this is one of the best

years in our country's Olympic histo
ry," said the 75yearold former All
England men's doubles champion.
According to him, Datuk Lee

Chong Wei had been under
immense pressure to bring home
the country's first gold medal.
"Ifs hard to play your best game

under such pressure," he said.
Tan also sang the praises of

Malaysia's mixed doubles team of
Chan Peng Soon and Goh Liu Ying
and the men's doubles pair of Goh V
Shem and Tan Wee Kiong, who each
brought home a silver from the Rio
de Janeiro Olympics.
"The last few matches played by

the mixed doubles team were the

Perak MCA chairman Datuk Dr
Mah Hang Soon said: "It is very
heartening to see them fight so
hard."
He added that it was equally

heartening to see the unity shown
in supporting the athletes.
Bloomberg TV Malaysia chair

man and former minister Tan Sri
Mohd Effendi Norwawi said Chong
Wei had to be admired for his com
posure and style despite the unima
ginable pressure of carrying all of
Malaysia's hopes.
"We should be proud of this four

time Olympian, threetime silver
medallist! That's a feat that won't be
easy to match for years."
His wife, noted actress and pro

ducer Puan Sri Tiara Jacquelina,
congratulated the Olympic medal
lists on her Instagram.
She posted: "Well done to our

Malaysian Heroes who fought the

world's best and made us proud at
#rio2016. What a lovely #merdeka
gift for Malaysia!"
Reposting a photo collage of the

Rio Olympics medallists by Youth
and Sports Minister Khairy
Jamaluddin, comedian and televi
sion host Harith Iskander wrote:
"When you understand the hours,
commitment, dedication, pain, slog,
grit and work our Olympians put in
then only will you understand that
they are true heroes  and how they
unite the people and the country is
a power no one can manufacture."
Selangor Mentri Besar Datuk Seri

Azmin Ali said Chong Wei would
remain the hero the country can
take pride in.
DAP adviser Lim Kit Siang said

Chong Wei and Chen Long played
great badminton in the final.
"Congrats for Malaysia's three sil

vers "he posted.
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Nestle Malaysia
A market leader that continues to deliver
BY CINDY YEAP

Malaysians drink about six mil
lion cups of Milo a day and con
sume 600 million packets of
Maggi instant noodles a year.
Milo and Maggi are such house
hold names in Malaysia, it would

probably surprise many that these consumer
products — and other popular brands like Nes
cafe and Kit Kat  are in the stable of the world's

largest food company, Switzerland's Nestle SA.
This year's The Edge Billion Ringgit Club

(BRC) Company of the Year, Nestle (M) Bhd is
the only company that has appeared on the BRC
top 20 list in six of the seven annual rankings
since 2010 for doing well in both quantitative
and qualitative criteria.
Since it started out here in 1912 as the

AngloSwiss Condensed Milk Co, Nestle Ma
laysia has been manufacturing simple and nu
tritious food and, today, makes more than 300
halal products in eight factories. Judging by
the popularity of Maggi instant noodles, it is
no surprise that its Batu Tiga Maggi line is the
biggest noodle factory in Malaysia. A testament
to its commitment to invest in Malaysia, Nestle
Malaysia's Shah Alam manufacturing site is one
of the largest in the Nestle family.

In 2015, six of its eight factories successfully
maintained "Zero Landfill Status", recycling all
solid waste materials — one of many reasons
Nestle Malaysia ranks highly in terms of cor
porate responsibility and sustainability efforts.
Through sustainable contract farming schemes
such as the Nestle Chili Club and Nestle Paddy
Club, local farmers get better yields and income
while Nestle Malaysia gains highquality, sus
tainable agricultural produce.

Other than keeping consumers happy, in
vestors would also be pleased with its earnings
and dividends.

Pretax profit grew an average of 4.5% a
year for the past three years to RM727.7 million
in FY2015 from RM637.67 million in FY2012 

decent for a company its size. Net profit grew
to RM590.73 million in FY2015 from RM505.35

million in FY2012.

Not only has the company been paying out
more than 95% of its earnings as dividends for
at least the past eight years, the quantum has
also increased significantly with the growth in
its profit. Collectively, it paid out RM3.7 billion
in dividends between FY2008 and FY2015.

Going by the projected consensus dividend
per share (DPS) of RM2.63 for FY2016 and
RM2.76 for FY2017, yield is 3.3% and 3.5% as
at Aug 16's RM79.10 close. Indicative yields are
3.6% to 3.8%, if one were to believe the highest

DPS projection of RM2.84 to RM3, according to
Bloomberg data.

Eleven of the 12 analysts tracking the stock
are "neutral", with the single "outperform"
call coming from Kenanga Investment Bank,
which has an RM82.10 target price on Nestle
Malaysia. Its target price is based on 27.1 times
FY2016 earnings. Kenanga was impressed by its
firstquarter earnings, which saw the company
benefit from lower input costs and improved
operational efficiency.

"We anticipate the group [will] stay com
mitted in marketing and promotional activities
in order to stimulate consumer sentiment and

encourage spending," Kenanga analyst Soong
Wei Siang wrote in an April 27 note when the
stock was upgraded.
Despite the share price's high absolute

amount, total shareholder returns still gained
an average of 12.2% a year for the past three
years as the price went from about RM54 at
endMarch 2013 to RM76.90 at endMarch

this year.
In any case, Nestle Malaysia's return on

equity (ROE) is among the highest of all Ma
laysialisted companies. Its ROE grew from
72% in FY2012 to 79.5% in FY2015, making it
one of seven BRC members with more than

50% weighted threeyear ROE and one of
13 with over 30% threeyear weighted ROE.
This is no small feat as 92.6% of the 176 BRC

2016 members have less than 30% threeyear
weighted ROE.
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Nestle Malaysia continues to strengthen the
market position of its brands through proactive
management of its value chain. From an input
cost perspective, commodity prices in 2015
were more favourable overall compared with
2014, but the company concedes that there
are challenges ahead.

"We expect 2016 to continue to be very
tough, both locally and globally, particularly
with volatile market conditions, global econom
ic uncertainty and more intense competition.
Taking this into account, it will not be an easy
year ahead, but we are well poised to weather
these challenges, due to our strong operations,
powerful brands and our topnotch people.

We are confident we will be able to continue

delivering sustainable growth, even during
tough times," says Nestle Malaysia managing
director Alois Hofbauer.

"It is truly an honour for Nestle Malaysia to
be recognised as one of Malaysia's biggest and
best performing companies. This recognition is a
true testament of our unwavering commitment
and dedication to bringing 'good food, good life'
to Malaysian consumers, and a reflection of how
we have sustained a legacy of over a century by
demonstrating that the successes of business
and society can be mutually reinforcing. This is
what we call creating shared value, or simply
put, — 'doing well, by doing good'," he says. B

Nestle Malaysia BHB

Volume(000) RM __
i.o D

■

i I
March 29 Aug 16
2013 2016

Headline Nestle Malaysia
MediaTitle The Edge
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section Special Focus Circulation 23,635
Page No S38 Readership 70,905
Language English ArticleSize 687 cm²
Journalist Cindy Yeap AdValue RM 8,141
Frequency Weekly PR Value RM 24,423



Headline Church in threat to be torn down
MediaTitle Makkal Osai
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section News Circulation 28,000
Page No 1,13 Readership 180,000
Language Tamil ArticleSize 344 cm²
Journalist NULL AdValue RM 2,001
Frequency Daily PR Value RM 6,004



Headline Road users worried over high speed vehicles threaten
MediaTitle Makkal Osai
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section News Circulation 28,000
Page No 1,13 Readership 180,000
Language Tamil ArticleSize 310 cm²
Journalist NULL AdValue RM 1,804
Frequency Daily PR Value RM 5,411



Headline RM10, 000 Funds For SJK T Ladang Pulau Carey Barat
MediaTitle Malaysian Nanban
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section News Circulation 65,000
Page No 10 Readership 415,000
Language Tamil ArticleSize 279 cm²
Journalist NULL AdValue RM 1,623
Frequency Daily PR Value RM 4,870



Headline Klang Small Traders Issue
MediaTitle Malaysian Nanban
Date 22 Aug 2016 Color Full Color
Section News Circulation 65,000
Page No 7 Readership 415,000
Language Tamil ArticleSize 385 cm²
Journalist NULL AdValue RM 2,240
Frequency Daily PR Value RM 6,720



Headline Come to demolish church at night?
MediaTitle Malaysian Nanban
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section News Circulation 65,000
Page No 5 Readership 415,000
Language Tamil ArticleSize 468 cm²
Journalist NULL AdValue RM 1,361
Frequency Daily PR Value RM 4,084



Headline Will Penang Government construct hostel for Indian student?
MediaTitle Malaysian Nanban
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section News Circulation 65,000
Page No 2 Readership 415,000
Language Tamil ArticleSize 1805 cm²
Journalist NULL AdValue RM 5,251
Frequency Daily PR Value RM 15,753



Headline Land to be allocated for Tamil Schools and temples at Selangor
MediaTitle Makkal Osai
Date 22 Aug 2016 Color Black/white
Section News Circulation 28,000
Page No 2 Readership 180,000
Language Tamil ArticleSize 153 cm²
Journalist NULL AdValue RM 519
Frequency Daily PR Value RM 1,558



Hofbauer (third from left) with Sultan of Selangor Sultan Sharafuddin Idris Shah, who officiated at Nestle s Seri Muda factory in Shah Alam in October last year
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